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Mestské zastupiteľstvo Svit  

Vo Svite 23.02.2023 
Zápisnica 

 
z 3. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva konaného dňa 23.02.2023   

________________________________________________________________ 

 
Otvorenie  :  15:30 hod. 
 
Ukončenie :  19:30hod.  
 
Prítomní :      podľa prezenčnej listiny 
Program: 
   1. Otvorenie   

   2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

   3. Plnenie uznesení MsZ, správa o vykonaných kontrolách, správa o kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky mesta Svit za rok 2022 

   4. Informácia o prijatých opatreniach v rámci interpelácií MsZ, písomné odpovede na 

interpelácie 

   5. Správa o činnosti Mestskej polície Svit za obdobie 01.01.2022 – 31.12.2022 

   6. Návrh Všeobecne záväzného  nariadenia  Mesta Svit č. 3/2023 o určení výšky mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky 

úhrady v školských jedálňach v školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Svit 

   7. Žiadosť o zmenu v sieti škôl a školských zariadení SR 

   8. Nákup prevádzkového vozidla pre Technické služby Mesta Svit 

   9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Svit č. 4/2023, ktorým sa schvaľuje 

Prevádzkový poriadok pohrebísk mesta Svit 

 10. Zmena Organizačného poriadku MsÚ vo Svite a Organizačnej štruktúry Mesta Svit - 

informácia 

 11. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Svit na rok 2023 

 12. Návrh na zmenu Uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Svit č. 114/2022 zo dňa 

29.09.2022 

 13. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pri rodinnom dome na Horskej ulici č. 569 vo 

Svite 

 14. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pri rodinnom dome na Horskej ulici č. 574 vo 

Svite 

 15. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pri rodinnom dome na Horskej ulici č. 571 vo 

Svite formou prenájmu 

 16. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pri rodinnom dome na Horskej ulici č. 554 vo 

Svite formou prenájmu 

 17. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov pre stavbu „Rekonštrukcia miestnej komunikácie 

Svit – Ulica Okružná – chodník“ 

 18. Návrh na zrušenie uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Svit 

 19. Prenájom nebytového priestoru v bytovom dome súp. číslo 263 na Ulici SNP vo Svite 

 20. Prenájom nebytových priestorov v budove súp. č. 275 a v budove súp. č. 268 

 21. Voľba členov komisií pri Mestskom zastupiteľstve mesta Svit 

 22. Zmena členov Dozornej rady Bytového podniku Svit, s.r.o. 

 23. Zmena členov školských rád v meste 

 24. Návrh na zriadenie budúceho vecného bremena pre stavby: „Zariadenie pre seniorov“ a 

„Rekonštrukcia materskej škôlky – Mierová ulica Svit“ 

 25. Interpelácie poslancov 

 26. Diskusia 

 27. Záver 

 

 

 



 2 

K 1:                      Otvorenie: 

 
D. Vojsovičová  -  privítala všetkých prítomných na 3. riadnom zasadnutí Mestského zastupiteľstva.  
 

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. Švagrovská, I. 
Zima) 
Neprítomní        1 poslanec (L. Sako)   

 
 
K 2:      Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie  
                           
D. Vojsovičová  -   za overovateľov zápisnice boli primátorkou určení: 
 
     1.     J. Bobulová       2.    M. Jambor 
 
                          -  do návrhovej komisie boli navrhnutí:  
 
     

1.  J. Drobný   2.    M. Hollý 
 

-    za zapisovateľku bola určená: Z. Dobránszka 
 

Hlasovanie za NK: 
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. Švagrovská, 
I. Zima, L. Sako) 
Neprítomní       1 poslanci   (L. Sako) 
za návrh:  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, I. 
Zima) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       0 poslancov      

 
Uzn.1:           Vypustenie bodov 6, 8, 9, 19, 20 a 24 z programu 3. zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva mesta Svit dňa 23.02.2023 
 
D. Vojsovičová-   otvorila diskusiu na predloženie návrhov na vypustenie bodov zverejneného  
  programu. 
 
L. Kalász - podal poslanecký návrh na vypustenie bodov programu 6,8,9,19,20 a 24 s tým, že 

tieto body neboli prebraté v komisiách a navrhol zaradiť až po stanoviskách komisií 
na prejednanie v Mestskom zastupiteľstve 

 
D. Vojsovičová-   otvorila diskusiu k predloženému návrhu na vypustenie bodov programu 6,8,9,19,20 

a 24 
 
J. Hutník- k bodu programu 6 návrh VZN o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov výšky mesačného príspevku na režijné náklady a podmienky 
úhrady v školských jedálňach školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Svit. 
Tento bod sme predložili na základe zmeny finančného pásma ministerstva, ktoré 
sa zmenilo od 1.1. to znamená, že všeobecné záväzné nariadenie nie je v súlade 
so zákonom a s nariadením ministerstva školstva a určení finančného pásma  

 
D. Vojsovičová -  pán poslanec ste si vedomý problematiky  
 
L. Kalász -   neviem prečo sa neprejednávalo skôr, keď účinnosť išla na ministerstve školstva a 

vlastne mohlo sa zvolať nejako mimoriadne, ale vlastne mohlo to prejsť už dávno 
komisiou alebo komisiami školstva a finančníctva. Ak sa teraz  navrhuje v rámci 
bodu a v rámci nášho mesta s účinnosťou od 2.3.? 

 
J. Hutník -  od 1.1. ako určuje zákon 
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L. Kalász-  nevidím dôvod, že by tento bod nebol schválený. Ja si myslím, že prejde v čo 
najkratšom čase príslušnými komisiami, tak tiež následne na to môže byť behom 
týždňa mimoriadne zastupiteľstvo a tieto veci sa dajú následne zrealizovať 

 
J. Hutník-  dávam na vedomie, že t teraz momentálne je v rozpore a  riaditeľky škôl nás 

požiadali o zmenu, pretože teraz účtujú  menej, ako by mali účtovať zo zákona 

 

L. Kalász-       dobre, ale je to v rozpore už dva mesiace 

 
J. Hutník -  v decembri, kedy bolo naposledy zastupiteľstvo, sme ešte toto nevedeli. učiteľky 

nás požiadali až v priebehu mesiaca január. Predložili sme to na najbližšie 
zasadnutie mestského zastupiteľstva aj návrh Všeobecne záväzného nariadenia 
má určité procesné postupy, 15 dní pred schvaľovaním na úradnej tabuli mesta.  

 
L. Kalász-  myslím, že ten týždeň nezohráva rolu v tomto smere a bolo by dobré, aby sa 

všetky veci prejednávané na MsZ prerokovávali v súlade s nejakým 
postupnosťami, aby prešiel odbornými komisiami a nadväzne aby tieto materiály 
išli do MsZ 

 
J. Hutník-  áno to viem, tak to vraví aj rokovací poriadok. Pokiaľ viem odborné komisie ešte 

momentálne nie sú schválené 
 
D. Vojsovičová- pani Ing. Korenková, nejaké stanovisko z ekonomického hľadiska 
 
I. Korenková -  ako povedal prednosta. Účinnosť zákona je od 1 1., vieme ako sa prijímajú zákony 

ku koncu roka. Priestor nebol. Pôvodná komisia nemohla riešiť, pretože ešte 
nebola schválená komisia finančná. Ani teraz školstva. 15 dní to musí byť 
vyvesené. 

 
D. Vojsovičová-   môže dôjsť k schváleniu našim mestským zastupiteľstvom niečo iné, nariadenie 

vyhláška predpis z ministerstva?  
 
I.Korenková -  malo by to byť schválené 
 
D. Vojsovičová-   čo očakávame od prerokovania v komisiách?  
 
I.Švagrovská-   my nemáme problém s týmto VZN a s týmto bodom program, ale chcem, aby bola 

zachovaná postupnosť, že prejde komisiou a následne odsúhlasené na MsZ 
 
J. Hutník-  mestskou radou VZN prešlo, dokonca odporúčala schváliť všeobecne záväzne 

nariadenie 
 
I.Švagrovská-  áno, to je pravda. Keď sme si to prešli, tak sme naozaj zistili, že VZN sú také 

dôležité dokumenty, ktoré by naozaj mali prejsť radami 

 
J. Hutník-  v poriadku  

 
I.Švagrovská-  komisiami 
 
J. Hutník -  momentálne konštatujem, že všeobecné záväzné nariadenie, ktoré určuje finančné 

limity, náš finančný limit je pod tým ako určil štát. Štát zdvihol, aby si školy pomohli. 
My budeme čakať, nebudeme pomáhať školám 

 
D. Vojsovičová-  kde máte tú istotu, že mimoriadne zastupiteľstvo to schváli 
 
L. Sako-  ja by som sa chcela opýtať k bodu 18. napríklad návrh na zrušenie uznesenia 

mestského zastupiteľstva, prečo toto nemôže prejsť komisiami 
 
D. Vojsovičová - chcete odpovedať, pán Kalász? 
 
J. Hutník -  k tomu bodu 18., vysvetlím. Návrh na zrušenie uznesení mestského 

zastupiteľstva vyznel z kontroly hlavnej kontrolórky o plnení uznesení. Sú to 
uznesenia, ktoré nemôžu byť splnené, pretože odstúpili od zmluvy i na čerpanie 
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nenávratných finančných prostriedkov samotní vyhlasovatelia. Čiže, keď 
nezrušíme, tak bude konštatovať pani kontrolórka pri najbližšej kontrole, že boli 
nesplnené uznesenie, lebo ani nemôžu byť splnené,  nemáme podpísané zmluvy. 

 
L. Sako –  ja len narážam na ten princíp 
 
L. Kalász-  áno, ale 1.1.2023 Ministerstvo školstva niečo schválilo, mesto reagovalo 13. 

januára, dneska je 23. februára, takže mesto mesiac a pol čakalo s tým, aby sa to 
riešilo. Prečo sa to neriešilo skôr, keď je to také dôležité? Prečo sa nezvolalo 
mimoriadne zastupiteľstvo ešte v januári? A ak je to tak ako je, myslím stále nie 
sú funkčné. A nejaká tá následnosť by mala byť ako zachovaná. A  mestský  úrad 
tiež keby bol bez aparátu a nefungoval by, tak ani pani primátorka nefungovala. 
Netreba brániť predsedom komisií, aby vykonávali svoju činnosť v rámci komisie 
 

E. Kačmarčíková-  tiež nechápem, prečo, keď sme tu všetci nemôžme to spraviť v postupnosti treba   
  dodržiavať, keď sa stretávame raz za 2 mesiace a dokonca máte všetko aj na                  
  rade, pripravujete pre nás vlastne na radu a pripravujete program aj na 

zastupiteľstve a teraz dostaneme päť minút pred zastupiteľstvom členov komisií 
a ja dostanem veci, ktoré už sú v programe a zase sa to celé sťahuje zase nejaké 
veci tak ja neviem. Ste si vedomí, že sa stretávame raz za dva mesiace? Tak už 
na rade sa to malo stiahnuť. Pripravujeme a následne na zastupiteľstve to 
sťahujeme... 

 
I. Švagrovská-      ja som chcela k tomu bodu 24, ten nebol ani na rade, pani poslankyňa.  
 
D. Vojsovičová-    nebol na rade, odpoviem. Nebol na rade Zuzka doplňte ma, kedy vznikla táto   

       potreba ad hoc. Prosím, doplňte ma kedy to vzniklo.  
 
Z. Džačarová -       17.2.  
 
D. Vojsovičová-    čiže sa  dopĺňalo po zistení všetkých vecí a keďže je  rozbehnutý projekt, ak  

ešte aj v tomto vidíme momentálne problém na bránenie, aby sa zriadilo vecné  
bremeno...Dobre, nech sa páči. 

 
I.Švagrovská -        od 17.februára do 23. nikto ani Janko Hutník ani ty pani primátorka nemohol  

zdvihnúť telefón a obvolať 4 ľudí, ktorí sú členmi mestskej rady, aby to vysvetlil? To 
znamená, že my máme bod, ktorý ani mestskou radou neprišiel ani komisiami. 
Načo máme tie organizácie? Na čo to vlastne potom robíme? Načo máme 
komisie? Tak potom to môžeš byť len ty pani primátorka a schvaľovať a dávať si do 
programu, čo považuješ za vhodné, lebo viem, že sa niekedy môže stať. 

 
D. Vojsovičová-     pani poslankyňa , ani vy ste nepredložili bod programu, ktorý ste žiadali len doplniť  
        a akceptovali sme vám to, akceptovali sme a uznesenia sme videli teraz návrh,  
        nepovedali sme ani slovo, takže nerozprávajme o tom, či tam dačo bolo či nie. 
 
I.Švagrovská –      ty sama dobre vieš 
 
D. Vojsovičová-     že ho predložíte 
 
I.Švagrovská –     ty už minimálne vieš o bode programu od pondelka alebo utorka áno? 

D. Vojsovičová-     o bode programu áno 

I.Švagrovská-          veď to sa bežne stáva, že zdvihnem telefón, je taká vec, neprejednávali sme to 
na mestskej rade, ale obvolávame vás. 

D. Vojsovičová -  pán prednosta návod na to, ako budeme riešiť veci po telefóne dodatočne      

E. Kačmarčíková-   ja si spomínam na zastupiteľstvo, kde sme sa vyslovene dohodli, že už 
nebudeme dostávať tesne pred zastupiteľstvom, žiadne body, žiadne a opäť sa to 
deje, opäť to tu je. 

I.Švagrovská-           ale ty ten bod tam máš pani poslankyňa, len sme doplnili mená 
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E. Kačmarčíková -  prosím, budeme robiť podľa rokovacieho poriadku, ľudia to žiadajú výslovne, 
čiže.. 

I.Švagrovská-           ale veď to bolo aj na 1. zastupiteľstve, nemali sme konkrétne, tiež vedenie 
mesta predložilo konkrétne návrhy, prečo to vtedy nevadilo? 

D. Vojsovičová -        pani Černohorská, vy sa hlásite k čomu, prosím? 

V. Černohorská –    k bodu 6. Obec alebo mesto je povinné zosúladiť práve VZN s tými finančnými 
pásmami od 1.3. menia sumy a tie sú dané zo zákona. Procesné hľadisko 
neberie do úvahy, ale pre vedúce školských jedální je veľmi dôležité, aby sa 
už začali vyberať peniaze na stravu po novom. 

D. Vojsovičová –  predpokladáme v nejaký ďalší postup od pánov poslancov, takže dúfame, že 
to 1.3. bude.  

I. Švagrovská- my sme si toho vedomí a sme si vedomí aj toho, že komisie už mohli byť 
funkčné 2 mesiace. 

D. Vojsovičová -  Ešte má niekto nejaký ďalší návrh na vypustenie bodov programu, poprosím o 
hlasovanie. Kto je za návrh na vypustenie bodov programu 6 8 9 18, 19 20 24.  

D. Vojsovičová -  dala hlasovať za poslanecký návrh p. Kalásza 
 
  Prítomných  12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, 

E. Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
   proti návrhu:   4 poslancov (L. Sako, M. Hollý, E. Kačmarčíková, I.Zima)

  zdržali sa:       1 poslanci (J. Drobný) 
 
Uz. 2:   Program 3. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Svit  
  dňa 23.02.2023 
 
D. Vojsovičová –  dala priestor na predkladanie návrhov na doplnenie bodov programu. Neboli     
                              predložené žiadne, dala hlasovať za program s vypustenými bodmi  
 
Hlasovanie za program: 
 

 Prítomných  12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, 
E. Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L.Sako) 

        Neprítomní      0 poslanci  
 za návrh:    8 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 

Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 

        proti návrhu:   0 poslancov      
        zdržali sa:       4 poslancov (L. Sako, M. Hollý, E. Kačmarčíková, I.Zima) 
  

 
K 3/uz. 3:                 Plnenie uznesení MsZ, správa o vykonaných kontrolách, správa o kontrolnej     

                   činnosti hlavnej kontrolórky mesta Svit za rok 2022 

 
D. Polovková     -  informovala o Správe o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom 

mesta Svit ku dňu 8.02.2023 za kontrolované obdobie roka 2022 

a predchádzajúceho obdobia a o Správe o kontrolnej činnosti za rok 2022, ktorá 

prebieha v období novembra a decembra roku 2022. Týkala sa kontroly 

dodržiavania zákona o finančnej kontrole a auditu v súvislosti s realizovanými 
investičnými akciami za 1. polrok 2020. Uvedenou kontrolou boli zistené 
nedostatky, ktorých boli mnou dané odporúčania. Vedúci zamestnanci boli z 
obsahu návrhu správy oboznámení a uvedením zisteným nedostatkom 
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navrhnutým odporúčaniam v určenom termíne nepodali žiadne námietky. V 
januári 2023 kontrolovaný subjekt predložil zoznam prijatých opatrení ako aj 
zoznam mojich plnení. Konkrétne zistené skutočnosti sú uvedené v mojej 
správe, ktorá vám bola doručená elektronicky. Bola prerokovaná v mestskej rade 
a bola doručená vopred.  

 
D. Vojsovičová -    otvorila rozpravu 
 
I. Švagrovská -  cieľom kontroly bolo zistiť, ako sa dodržiaval  zákon o finančnej  kontrole pri   

realizácii investičných akcií. Ak je táto vaša správa správna, tak vlastne pri  10 
investičných akciách, alebo teda vlastne len pri ôsmich, lebo 2 z nich to 
zakúpenie varného kotla pre školskú jedáleň Spojenej školy Mierová a 
rekonštrukciách, prípojky pre Mestský úrad neboli kontrolované  nakoľko 
kontrolovaný subjekt je Mestský úrad ani rozpočtové a príspevkové 
organizácie som napočítala 28 porušení zákona a 30 porušení vnútorného 
predpisu, ktoré vlastne mesto samé prijalo. Čo bolo zarážajúce, že sa mesto 
vlastne pri niektorých tých akciách pustilo do takých investičných akcií, na 
ktoré nemalo finančné krytie a čo vlastne tiež bolo niekoľkokrát vytýkané ako 
nedostatok napríklad pri nákupe čelného nakladača, tak verejné obstarávanie, 
tam som sa dočítala, že nevykonaná základná finančná kontrola 3 porušenia 
zákona a 1 porušenie smernice, čo sa týka zmluvnej dokumentácie, kúpna 
zmluva 1 porušenie zákona a 3 porušenia smernice. Chýbajú vyjadrenia, či je 
možné finančnú operáciu vykonať a či ju je možné vôbec vykonať účtovné 
doklady. Finančná kontrola síce vykonaná 10. januára, ale dokonca aj úhrada, 
ale účelovo viazané finančné prostriedky boli zapracované zmenou až 1. 
februára. A teda zas porušenie zákona, takže vlastne mesto nemalo finančné 
krytie na akcie, čo sa vlastne niekoľkokrát v tej správe opakuje. Takže som sa 
chcela vlastne opýtať, že z toho nám vychádza, že mesto viac menej 
absolútne ignoruje povinnosti vyplývajúce zo zákona o finančnej kontrole a z 
vlastnej smernice teda predpisu, ktorý si mesto vlastne samé prijalo a robí ju 
len formálne. Týmto by som  vás chcela vyzvať, aby ste sa vyjadrili k tým 
zisteným nedostatkom k opatreniam, ktoré boli uložené. No a aj pani 
primátorku by som chcela poprosiť, či by sa tiež k tomu nemohla vyjadriť s 
pánom prednostom, aké opatrenia sú prijaté na nápravu tohto stavu a či boli 
vyvodené nejaké postihy alebo niečo podobné. Veľmi ma mrzí, že vlastne tie 
správy z jednotlivých kontrol nie sú zverejňované na stránke mesta. Myslím si, 
že občania by mohli byť informovaní o tom, či boli zistené nejaké porušenia 
zákona a preto navrhujem v tomto bode doplniť to uznesenie o formulku, že 
mestské zastupiteľstvo ukladá hlavnej kontrolór mesta Svit povinnosť 
zverejňovať tieto správy z kontrol na webovej stránke mesta Svit a to aj 
spätne zo všetkých kontrol, ktoré počas svojho funkčného obdobia vykonala. 

 
D. Polovková -   Ja nebudem nič iné, keď zistím nedostatok jednoducho v zmysle či 

vnútorného predpisu alebo zákona. Jednoducho, máte to tam presne uvedené 
presne popísané. Samozrejme, že MsÚ prijal opatrenia. No predovšetkým je 
potrebné ako som dala v podstate už 2-krát do návrhov pretože ja mám iba 
odporúčací charakter a žiadny iný. Upraviť predovšetkým smernice. Buď ju 
zaktualizovať alebo vypracovať úplne novú, čo som bola za vypracovať úplne 
novú smernicu o finančnej kontrole tejto smernici vidím veľmi veľa 
nedostatkov. Čiže áno, prijalo sa opatrenie, že bude aktualizácia tejto 
smernice ďalej tým, že aj napríklad na verejnom obstarávaní iba teda na 1 
jedinom bola čiastočne vykoná táto finančná kontrola. Tak samozrejme som 
doporučila, respektíve pani vedúca ekonomických činnosti dala ako prijatie 
opatrenia,  že preškolí všetkých zamestnancov ako mestského úradu, tak  
rozpočtových organizácií, ako aj príspevkovej organizácie mesta. Takže tieto 
prijaté opatrenia v podstate ja mám jednak právo a teda aj povinnosť v 
nasledujúcom období skontrolovať z toho znovu bude vám daná správa 
mestského zastupiteľstva návrh správy, ktorý šiel 27. decembra na 
prerokovanie. 9.1. bola prerokovaná táto správa, no aktualizácia smernice 
mala by byť do 31. 3. tohto roka 

 
I. Švagrovská -  a tá úprava smernice to je nejak dátumovo dané, tá úprava smernice? 
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D Polovková-  9.1. bola prerokovaná táto správa, no aktualizácia smernice mali by byť do 31. 
3. tohto roka.  

 
D. Vojsovičová -  Kontrola bola robená na ekonomickom oddelení pani vedúca dáš tomu, svoje 

vyjadrenie? 
 
I. Korenková -  smernicu je potrebné aktualizovať,  niektoré časti nereflektujú na veci, ktoré 

boli ministerstvom medzičasom dané. Čo sa týka toho, že nebolo kryté 
v rozpočte, konkrétne ten čelný nakladač, to znamená, že nebolo 
zapracované v úprave rozpočtov, tie finančné prostriedky tu boli, pretože boli 
účelovo poslané mestu z envirofondu. Po stránke rozpočtu nebolo 
zapracované, fakticky sme to nemali, aby nevyznelo, že tie prostriedky neboli 
zapracované do rozpočtu v januári, ale až 1.2. bol tam dva týždne posun.   

 
D. Polovková -  hoci sú tu tie účelové fyzicky na bankovom účte to je jedna vec, ale druhá vec, 

že zákon hovorí, že vždy má byť všetko narozpočtované v rozpočte. 
 
D. Vojsovičová-  myslím si, že táto kontrola ukázala na nutnosť smernice a myslím si, že 

smernica bude do konca marca pripravená, bude v platnosti, bude 
dodržiavaná. Chcem zdôrazniť, že sa nenakupovalo bez toho, aby sme mali 
na to zdroje, ale bolo to nezapracované v rozpočte. Nebolo to spôsobené tým, 
že sme boli mimo rokovaní? V decembri?14. december? Nie? Ťažko teraz 
rozprávať. 

 
D. Martinková -  nebola dodržaná nielen smernica, ale aj zákon. Či boli z toho vyvodené 

dôsledky?  
 
D. Vojsovičová –         pani vedúca, aké opatrenia z toho si vyvodila alebo vyhodíš? 
 
 I.Korenková - v tejto chvíli neviem, čo na to odpovedať. Povedala som k týmto dvom 

veciam, my sme opatrenie prijali, nepovažovala som za potrebne vyvodiť 
osobné dôsledky. 

 
D. Vojsovičová -  Dobre ja navrhujem, aby sme sa k tomu vrátili. Prejdeme si to spoločne my s 

pani vedúcou a zvážime, či je potrebné vyvodiť a v akom rozsahu a budeme 
vás o tom informovať. 

.   
I.Švagrovská-   Kto je vlastne zodpovedný za aktualizáciu smernice? 
 
D. Vojsovičová –  vyzvala kontrolórku na odpoveď  
 
D. Polovsková-  vedúca ekonomických činností. Je to smernica o finančnej kontrole, táto 

smernica spadá pod ekonomické. 
 
I.Korenková -   ale týka sa činnosti všetkých 
 

D. Martinková-  Keby nastúpila vlastne správa finančnej kontroly, tak kvôli týmto pochybeniam by 

mestu hrozila finančná pokuta. 
 
J. Hutník-  dodám, že sme tu mali už niekoľko kontrol z NKU a oni nenašli pochybenie. Toto 

nie sú pochybenia, ktoré by pripravovali mesto o nejaké finančné prostriedky. Tam 
možno nebola pečiatka, možno niekde chýbal dátume alebo nebolo preškrtnuté, že 
operáciu možno vopred vykonať. Je to pochybenie, je to zo zákona ale to sú také 
technické nedostatky, ktoré treba odstrániť, možno aj smernicou to nie je, že sme 
porušovali teraz nejak mimoriadne zákon, že sme míňali peniaze v rozpore so 
zákonom. 

 
D. Martinková-   nerozoberali sme tú správu do detailov, ale keď si prečítate tak je naozaj čo nejaký 

problém, tak pri každej je vytknutý nedostatok či voči zákonu, či voči smernice. 
Takže je tam 28 chýb z 30 znie to ako nie veľmi dobre tak, požadujeme nejaké 
vysvetlenia, či je ten problém vážny. 
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D. Vojsovičová-  spätná väzba na to, že nie je možné z kontroly identifikovať rozsah kontroly alebo 
závažnosť pochybení, ktoré tam sú. 

 
D. Polovková-  ja si myslím, že tá spätná väzba tu je z kontroly, že jednoducho je vidieť, čo bolo 

porušené. Presne, sú tam identifikovateľné  ustanovenia, paragrafy, zákony ako aj 
presné ustanovenia vnútorného predpisu. Čiže si myslím, že tie pochybenia sú 
identifikovateľné. 

 
D. Vojsovičová-  Čiže iné tie pochybenia sú závažné, že naozaj nám hrozí alebo je to len je to len 

administratívne, tak ako vraví prednosta? Zaujmeme k tomu stanovisko, aby sme 
nerozprávali o tom, že ešte mesto hospodári nejak z prostriedkami, alebo že mesto 
hospodári nejak s finančnými prostriedkami a máme sa obávať nejakých kontrol. 
Prosím uzavrime túto tému. 

 
D. Polovková-  Nie je to kontrola na finančnú správu. Jednoducho je to kontrola. Pokiaľ by prišlo 

NKU, tak presne to isté môže aj mňa vyžiadať. Takisto či som vykonala takúto 
kontrolu a prejde takisto ako moju kontrolu, tak sa aj postaví, ak by teda zisťovala, 
takéto veciach ak by bola zameraná kontrola na takúto činnosť, takže môže 
vytýkať tak isto a nie je to závažného charakteru takého, že by boli spreneverené 
peniaze alebo ja neviem čo. Lebo vtedy NKU posúva na finančnú správu. Toto nie 
je na finančnú správu. To sú porušenia zákona. 

 
I.Švagrovská-  kontrola NKU nie je to isté ako finančná kontrola. Že tu niekoľkokrát bola, že nič 

nevytkla.  
 
D. Vojsovičová-  Dobre, takže keďže rozpísané rozsah alebo závažnosť kontrol je v správe, aj 

napriek tomu poviem, že prejdeme si to s vedúcou ekonomického oddelenia a o 
výsledku vás budeme informovať. Môžeme takto uzavrieť pani poslankyňa návrh 
otázku, ktorú si dala? Dobre, v rámci rozpravy, teda ku predloženej kontrole, ešte 
niekto niečo? Ak nie, poprosím o návrh uznesenia.  

 
D. Polovková-  predložila správu o kontrolnej činnosti s ustanoveniami paragrafu 18 F odseku 1 a 

písmena E o obecnom zriadení v platnom znení. Kontrolná činnosť v roku 2022 
bola zameraná na výkon kontrolnej činnosti podľa schválených plánov kontrolnej 
činnosti, ďalej výkon kontrolnej činnosti na požiadanie primátorky mesta, výkony 
inej odbornej činnosti a ostatné činnosti. V roku 2022 bolo vykonaných 10 
kontrolných akcií v subjektoch, ktoré podliehajú kontrolnej činnosti. Podľa platného 
znenia zákona o Obecnom zriadení a to ustanovením paragrafu 18 D odsek 2 a to 
6 kontrol na mestskom úrade kontroly v rozpočtových organizáciách a 1 kontrola 
príspevkové organizácie mesta Svit. Z celkového počtu vykonaných kontrol, 
porušenia právnych noriem nebolo preukázané. Pri vykonaní 1 kontroly v inom 
subjekte, nižšie  predkladám materiál, kde je uvedený prehľad o vykonaných 
kontrolách podľa jednotlivých kontrolovaných subjektov s uvedením zamerania 
kontroly a počtom prijatých opatrení na nápravu zistených nedostatkov, ako aj 
podrobnejší opis predmetu vykonaných kontrol v jednotlivých subjektoch. O 
výsledkoch kontrol vykonaných v roku 2022 boli do mestského zastupiteľstva 
podávané podrobné písomné informácie. V roku 2022 boli otvorené ešte ďalšie 2 
kontroly v zmysle plánu kontrolnej činnosti, a to kontrola dodržiavania zákona o 
finančnej kontrole a audite. V súvislosti s realizovanými investičnými akciami za 1. 
polrok 2022, ktoré v správe som predložila do dnešného mestského zastupiteľstva 
a ďalej je to kontrola nájomných vzťahov k plneniu zo zmlúv o prenájme pozemkov 
a nebytových priestorov v majetku mesta Svit za I. polrok 2022, ktorej výsledok 
bude pod zákonnom ukončení zmysle zákona o obecnom zriadení predložený 
mestskému zastupiteľstvu. V hodnotenom období roku 2022 som vykonávala 
kontrolu plnenia prijatých uznesení zastupiteľstvom mesta Svit a pred každým 
zasadnutím Mestskej rady a MsZ predkladala písomnú správu. Medzi úlohy 
hlavného kontrolóra patrí, taktiež okrem iného aj spracovanie odborných stanovísk, 
kde bolo spracované stanovisko k návrhu záverečného účtu mesta Svit za rok 
2021. Ďalej v návrhu rozpočtu za rok 2023 s vyhliadkou na vyhliadkové roky 24 až 
25 a stanovisko k dodržaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov 
financovania. Dlhodobý investičný bankový úver a úver zo štátneho fondu rozvoja 
bývania. V zmysle článku 17 odsek 9 štatútu mesta Svit, kde hlavný kontrolór vedie 
centrálnu evidenciu sťažnosti a petícií obyvateľov. V roku 2022 bolo zaevidovaných 
6 vecne príslušných sťažností. Z toho bolo vybavených príslušnými oddeleniami 
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miestneho úradu. Z toho bolo príslušníkmi MsÚ vybavených 5 a 1 je teda ešte 
stále vo vybavovaní, alebo teda v tej dobe bola vo vybavovaní.  O aké sťažnosti 
ide máte uvedeného v mojej správe v súlade so zákonom o petičnom práve v 
platnom znení nebola zaevidovaná v roku 2022  žiadna petícia občanov, avšak v 
roku 2021 bola ukončená petícia proti plánovanému spusteniu prevádzky 
pohostinského reštauračná zariadenia vo Svite ulica Štefániková, z ktorej výsledok 
– oznámenie  o výsledku vybavenia petície bol zverejnený na úradnej tabuli mesta 
Svit. Dňa 19. apríla 20122. V roku 2022 nebolo doručené žiadne oznámenie v 
zmysle zákona o ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti v platnom 
znení. Medzi ostatné činnosti, ktoré som vykonávala v roku 2022, v krátkosti 
uvediem-  spracovanie návrhu plánov kontrolnej činnosti, účasť na zasadnutiach 
mestského zastupiteľstva, účasť na pracovnom stretnutí poslancov mestského 
zastupiteľstva, primátorky mesta a pracovníkov mestského úradu, pre 
prerokovanie návrhu rozpočtu mesta Svit, na rok nárok 23 a s  výhľadom na roky 
24 až 25 a absolvuje individuálne vzdelávacie a vzdelávanie odbornej príprave na 
interných a externých školeniach a podobne. 

 
D. Vojsovičová-  vyzvala na otázky k predloženej ročnej správe hlavnej kontrolórky mesta. Otázky 

neboli žiadne 
 
J. Hutník-  prečítal návrh uznesenia 
 
 
K. Štinčíková - zverejňovanie výsledkov kontrol nie je medzi úlohami hlavného kontrolóra ani 

povinnosťami, ktoré by vyplývali zo zákona o obecnom zriadení. Neviem, či by toto 
bolo v súlade so zákonom takto to zverejňovať na základe uznesenia.  

 
D. Vojsovičová-  Čiže nemôžeme uložiť hlavnej kontrolórke túto úlohu. Mám to chápať tak? Je to 

v rozpore? 
 
K. Štinčíková -  nevyplýva to zo zákona takáto povinnosť 
 
D. Polovková -  zatiaľ čo vyplýva jednoducho jedna jediná povinnosť, to znamená uznesenia musia 

byť zverejnené. Zatiaľ materiály, ktoré idú do MsZ zákon neukladá, že musia byť 
zverejnené. 

K. Štinčíková - treba to predkladať obecnému zastupiteľstvu, ani nie mestskej rade ale 
zastupiteľstvu 

D. Polovková - áno, moja povinnosť je predkladať to vám ako obecnému zastupiteľstvu 

D. Vojsovičová-  Pani poslankyňa, váš návrh sa opiera o nejaké legislatívny rámec 

I. Švagrovská –  nie, ja som len chcela, aby boli občania mesta informovaní  

D. Vojsovičová- takže nie je žiadny právny rámec na to žiadny, kontrolórka nemá žiadnu takúto 
úlohu, mám to chápať tak? 

I.Švagrovská -  ale nie je to v rozpore so zákonom? Keď my to tu vsunieme? A keď to my ako 
odsúhlasíme, to ako nemôžme to urobiť? 

D. Vojsovičová – môžeme to urobiť? 

K. Štinčíková -  mimo uznesenia áno, na základe nejakej transparentnosti 

D. Vojsovičová-  dala hlasovať za predložený návrh  
 

Hlasovanie:          Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. Švagrovská, 
I. Zima, L. Sako) 

  Neprítomní       0 poslanci  
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  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 
M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. Kačmarčíková, 
I.Zima, J. Drobný) 

  proti návrhu:   0 poslancov      
  zdržali sa:       0 poslanci  
   
  poslanci zobrali uznesenie na vedomie 
 
I.Švagrovská-   ja sa len pýtam, že keď to nemôžme dať do uznesenia, či to môžeme aspoň poprosiť, 

aby to bolo zverejňované. 
 
D. Polovková-  v zmysle transparentnosti môžete 
 
D. Vojsovičová – dobre, takže žiadate o zverejňovanie výsledky kontrol, zverejňovaných na stránke 

mesta. Pani kontrolórka dohodneš, kedy to bude zverejňované a kde to bude 
zverejňované po vykonaní kontroly 

 
D. Polovková-  ja myslím, že po MsZ, po tomto tu prejednaní 
 
   
 K 4:         Informácia o prijatých opatreniach v rámci interpelácií MsZ, písomné 

odpovede na interpelácie 
 
 D. Vojsovičová           -   bez interpelácií z minulého MsZ 
 
 
K 5/Uz 4: Správa o činnosti Mestskej polície Svit za obdobie od 01.01.2022 do 

31.12.2022 
 
D. Vojsovičová -  otvorila rozpravu k predloženému návrhu 
 
I. Zima -  Skôr, než sa dostane do otázkam. Poďakovať za činnosť v roku 2022. Vypichol by 

som niektoré udalosti. Mestská polícia pomáhala nám pri maratóne Horal aj pri 
iných udalostiach či to bol streetball alebo iné športové alebo kultúrno spoločenské 
a cirkevné akcie. Takže to je prvé poďakovanie, druhé súkromné máme s 
mestskou políciou my ako ho obchodná spoločnosť zmluvný vzťah, nám strážia 
náš objekt. Našťastie sme nemali nikdy nejaké reálne narušenie objektu, ale iba 
také, ktoré boli spôsobené nejakými technickými zlyhaniami. 

 
Alebo musím povedať, že mestská polícia - členovia mestskej polície napriek tomu, 
že sa to stalo v nočných hodinách, boli vždy na mieste do pár minút a objekt 
skontrolovali a počkali na náš príchod a skontrolovali sme objekt aj z vnútra či táto 
služba je naozaj službou a funguje veľmi dobre, aspoň k našej spokojnosti určite. 
Ešte jedno také drobné poďakovanie mám. Myslím v decembri alebo novembri, asi 
to bolo decembri, upozorňovalo na problémy s parkovaním na ulici Štefánikovej, že 
tam parkovali vozidlá na chodníku. Je to síce drobnosť, ale poteší mestská polícia 
dosť rýchlo zareagovala a myslím, že už nasledujúci týždeň urobili nejaké 
opatrenia. Následne tam dali dopravné značenie, takže tá situácia sa tam dosť 
zlepšila, Už tam autá na chodníku neparkujú. Samozrejme tá situácia má ďaleko 
od ideálu, ale nemôžeme chcieť všetko naraz. No a možno sa pomaly dostanem k 
otázke, alebo otázkam, je tam spomína v tej hodnotiacej správe preventívna 
činnosť kontroly čo sa týka požívania alkoholu, mladistvými a podobne, neboli 
zistené ďalšie narušenia alebo ďalšia preventívna činnosť, ktorá je vykonávaná v 
školách prednáškami. Tu sa chcem spýtať, či pri tých prednáškach upozorňujete aj 
na to, že nie je vhodné, aby rodičia deti vozili denne do školy a zo školy, potom tam 
vznikajú zložité dopravné situácie. Aj v tom materiáli je spomínané, že dopravná 
situácia v meste Svit či aj na tomto poli preventívne pôsobíte? Čo sa týka tých 
požívania alkoholu mladistvými na jeden konkrétny problém sa chcem spýtať. 
Vieme o tom, že na štadióne vo Svite chodia nejaké skupiny obyvateľov. 
Konzumujú tam alkohol a chcem sa spýtať, či mestská polícia má na to dostane. 
Ja neviem, aký tam režim či ten štadión je dostupný policajtom, či si to môžu 
otvoriť. Viem,  že bráni obidve sú zamknuté, čiže normálny bežný občan sa tam 
nedostane. Len ak nepreskočí plot. Takže či mestská polícia v tomto smere má 
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voľné ruky alebo sú tam nejaké prekážky ako fungujú a ako funguje spolupráca so 
správou štadióna? Asi všetko. 

 
M. Klimko-  Mestská polícia má spracovanú koncepciu vzdelávania práce s mládežou aj 

seniormi je tam zahrnuté aj zdravý pohyb. V podstate to organizujú  školy v 
spolupráci s riaditeľkami a psychológmi. Úzko sa spolupracuje. Dopravná výchova 
existuje. Je tam štadión. Máme tam náhodou aj kameru. Rieši sa, to 
spracovávame poriadok, ktorý sa budete treba dodržiavať či zo strany futbalového 
klubov technických služieb a ešte tam má prístup fyzická osoba, dve garáže tam 
sú v osobnom vlastníctve, čiže bude sa riešiť kľúčový režim. Všetky veci sú tam 
pešie prejazdy. Áno viem, našlo sa tam taká vandalizmus, postriekané rozbite tie 
bočné sklá vieme o tom riešime. 

 
I. Zima-  Je tam teda prístup? 
 
D. Vojsovičová-  Pokiaľ viem, tam sú aj vykonávané kontroly v nočných hodinách. 
 
M. Klimko –  áno, sú 
 
I. Zima - Ešte som sa spýtať keď sa spomína tá nepriaznivá dopravno-bezpečnostná 

situácia, vieme, aký bol nárast počtu automobilov medziročne? 
 
M. Klimko –  Pán poslanec sme v čakacej dobe na odpoveď z ministerstva vnútra 
 
I.Švagrovská-  pán poslanec mi vnukol tú myšlienku, keď hovoril o jeho akcii Horal, som sa opýtať, 

že koľko sú náklady na túto činnosť? Pre Horal?  
 
M. Klimko-  My pôsobíme pri všetkých akciách a bezodplatne. Či sú to katolíci, grékokatolíci, či 

je to beh, futbal, basketbal v podstate bezpečnosť zo zákona o športe nám vyplýva 
povinnosť zabezpečiť verejný poriadok a preventívne pôsobiť na predchádzanie 
mimoriadnym udalostiam 

 
D. Vojsovičová-  Čiže možno na dovysvetlenie neorganizujete, len pomáhate pri organizovaní 
 
M. Klimko-  my zo zákona pôsobíme, povinnosť organizátorovi je nás upovedomiť o akcii, nás 

a štátnu políciu.  
 
D. Vojsovičová -  prečítala návrh uznesenia o Mestskej polícii 

 

Hlasovanie:          Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. Švagrovská, 
I. Zima, L. Sako) 

  Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 

M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. Kačmarčíková, 
I.Zima, J. Drobný) 

  proti návrhu:   0 poslancov      
  zdržali sa:       0 poslanci  
 
  poslanci zobrali uznesenie na vedomie 
 
 K7/Uzn.5    Žiadosť o zmenu v sieti škôl a školských zariadení SR 
 
J. Hutník -  Žiadosť̌ Spojenej školy Mierová 134 vo Svite o zmenu v sieti škôl a školských 

zariadení ́ Slovenskej republiky, spočíva vo vyradení ́ Elokovaného pracoviska 
Základnej umeleckej školy, ktorá je súčasťou Spojenej školy, zo siete škôl 
a školských zariadení SR. Žiadosť bola podaná z dôvodu, že toto pracovisko už nie 
je využívané. Základná umelecká škola využíva súčasné priestory Spojenej školy, 
ktoré sú postačujúce. Existencia elokovaného pracoviska v Dome kultúry je teda 
neopodstatnená a jeho vyradením zo siete dôjde k zosúladeniu skutkového stavu 
so stavom právnym. Návrh na uznesenie je v súlade so zákonom č. 596/2003 Z.z. 
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o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení ́niektorých 
zákonov v znení ́ neskorších predpisov. Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a 
športu Slovenskej republiky na základe žiadosti mesta Svit rozhodne o vyradení ́zo 
siete škôl a školských zariadení ́Slovenskej republiky.   

 
 
D. Vojsovičová –    otvorila rozpravu 
 

-      Bez pripomienok 
 
J. Hutník -   - predniesol návrh uznesenia 
 
Hlasovanie:          Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 

Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. Švagrovská, 
I. Zima, L. Sako) 

  Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 

M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. Kačmarčíková, 
I.Zima, J. Drobný) 

  proti návrhu:   0 poslancov      
  zdržali sa:       0 poslanci  
 
K10/Uzn. 6. Zmena Organizačného poriadku MsÚ vo Svite a Organizačnej štruktúry Mesta 

Svit - informácia 
 
J. Hutník -  V zmysle § 13 ods. 4 písm. d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v platnom znení starosta vydáva pracovný poriadok, organizačný poriadok 
obecného úradu a poriadok odmeňovania zamestnancov obce; informuje obecné 
zastupiteľstvo o vydaní a zmenách organizačného poriadku obecného úradu.  
S účinnosťou od 10.01.2023 bol primátorkou mesta vydaný Organizačný poriadok 
Mestského úradu s organizačnou štruktúrou mesta s nasledovnými zmenami: 
- zrušenie odd. školských, kultúrnych a športových činností so začlenením 

referátu školských, mládežníckych a športových činností a referátu kultúrno-
výchovnej činnosti pod služby občanom 

- rozšírenie agendy sekretariátu primátora o PR manažér 
 

Zmena Organizačného poriadku bola prijatá na základe ukončenia pracovného 
pomeru vedúcej oddelenia dohodou k 31.12.2023. Tvorba a vydávanie mestských 
novín sú zabezpečené citovanou osobou prostredníctvom autorskej zmluvy a PR 
manažérom. V súčasnosti je činnosť referátu školských, mládežníckych a športových 
činností zabezpečená úväzkovo. Dodatok Organizačného poriadku MsÚ 
a organizačná štruktúra sú prílohou tejto správy. 

 
D. Vojsovičová –    otvorila rozpravu 
 
 Bez pripomienok 
 
J. Hutník -   - predniesol návrh uznesenia 
 
Hlasovanie:          Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 

Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. Švagrovská, 
I. Zima, L. Sako) 

  Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 

M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. Kačmarčíková, 
I.Zima, J. Drobný) 

  proti návrhu:   0 poslancov      
  zdržali sa:       0 poslanci  
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K11/Uzn.7    Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Svit na rok 2023 
 
J. Hutník -  predniesol dôvodovú správu. Mestské zastupiteľstvo mesta Svit uznesením č. 

192/2022  zo dňa 29.12.2022 schválilo Rozpočet Mesta Svit na rok 2023. Z dôvodu 
vzniku nových skutočností počas roka 2023, ktoré si vyžadujú zmenu rozpočtu, je 
navrhovaná úprava v týchto oblastiach: 

 
1. Financovanie  súkromných a cirkevných škôl pôsobiacich na území mesta 
Svit 
Mesto Svit v zmysle zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov má povinnosť poskytovať 
zriaďovateľom súkromných ako aj cirkevných škôl finančné prostriedky na mzdy 
a prevádzku na dieťa, žiaka a to z finančných prostriedkov poukázaných podľa zákona 
č.564/2004  Z.z. o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov územnej samosprávy 
(tzv. podielové dane). Keďže pri príprave rozpočtu  na rok 2023 nebol známy 
jednotkový koeficient na jedného prepočítaného žiaka, finančné prostriedky pre 
súkromné školy a cirkevné školy boli rozpočtované na základe posledného známeho 
jednotkového koeficienta z r. 2022  (103,73€). Až po schválení štátneho rozpočtu  bol 
zverejnený  predpokladaný jednotkový koeficient na jedného  prepočítaného žiaka 
(107,34€) na základe ktorého je mesto  povinné školám poskytovať vyššiu sumu 
finančných prostriedkov a to vo výške, ktorú uvádza tabuľka. 

 

Druh orig. komp.školstva 
FP v SR 
mesta     ŠR rozdiel 

Súkr./cirk. školy 103,73 € 107,54 € 3,81 

SMŠ Kidsfun 87 984 91 215 3 231 

SZUŠ Fantázia 438 778 454 894 16 116 

CMŠ  136 322 141 329 5 007 

spolu neštátne školy 663 084 687 438 24 354 
  

Vyššie uvedené navýšenie  je zahrnuté v schválenej výške podielových daní  pre 
mesto Svit v rámci ŠR, a to v sume 4 565 401€. V schválenom rozpočet mesta Svit na 
rok 2023: 4 479 000€. (rozdiel 86 401€). Celkové navrhované zvýšenie finančných 
prostriedkov je v objeme 24 354€. 

 
2. Financovanie originálnych kompetencií  škôl zriadených mestom 
Rovnako ako financovanie súkromných a cirkevných škôl  aj financovanie originálnych 
kompetencií škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Svit  (materská škola, základná 
umelecká škola, školský klub detí, školská jedáleň) je riešené prostredníctvom 
jednotkového koeficienta na jedného prepočítaného žiaka. Vzhľadom na skutočnosť, 
že došlo k navýšeniu jednotkového koeficienta, a aj k schváleniu vyšších podielových 
daní mestu Svit v rámci ŠR oproti rozpočtovanej sume podielových daní, navrhujeme 
zvýšenie financovania originálnych kompetencií mesta podľa predpokladaného 
jednotkového koeficientu (107,54€). Konkrétne navýšenie uvádza tabuľka. 

 

    

ZŠ K.  v schvál.rozp. podľa ŠR nárast 

ŠJ ZŠ K 101 946 105 690 3 744 

ŠKD ZŠ K. 100 826 104 529 3 703 

ZŠ K. spolu 202 772 210 219 7 447 

        

SŠ M. v schvál.rozp. podľa ŠR nárast 

ŠJ SŠ M. 89 767 92 140 2 373 

ŠKD SŠ M. 75 434 77 429 1 995 

ZUŠ 196 255 201 444 5 189 

spolu 361 456 371 013 9 557 
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F
inancovanie zmien 
 
3. Územného plánu Mesta Svit z príspevkov žiadateľov 
 

V roku 2021 MsZ mesta Svit  schválilo začatie procesu obstarávania zmien 
Územného plánu mesta Svit  viacerým žiadateľom, s ktorými boli uzatvorené zmluvy 
o úhrade nákladov za obstaranie zmien UP, na základe ktorých  uhradili na účet mesta  
jednotný príspevok (5.000€), spolu 30.000€. V roku 2021 bolo z tejto sumy 
uhradených 3 593,75€, v roku 2022 suma 1 837,50€. Zostatok nevyčerpaných  
prostriedkov na tento účel je v sume 24 568,75€. Z dôvodu, aby mesto mohlo z týchto 
prostriedkov uhradiť obstarávateľovi ako aj zhotoviteľovi zmien územného plánu 
súvisiace výdavky, je potrebné schváliť rozpočtové opatrenie, ktorým sa zapoja do 
rozpočtu mesta 2023 zostávajúce prostriedky z príjmov  od žiadateľov. Navrhuje sa 
zapojiť do rozpočtu roku 2023 sumu 24 569€. 

 
4. Projektové dokumentácie 
V  rozpočte na rok 2023 je  zahrnutá  na zadávanie  projektových dokumentácií  len 
suma 10 000€.  
S prihliadnutím na potrebu projektov k pripravovaným, resp. avizovaným výzvam, 
vrátane projektov  z Plánu obnovy je táto suma nedostatočná. Vzhľadom na 
skutočnosť, že mesto Svit nebude realizovať niektoré investície, na ktoré má 
rozpočtované kapitálové výdavky, napr. projekt „Cyklochodník pri Bagrovisku“ (kde zo 
strany MAS Pro Tatry, o.z. došlo k Odstúpeniu od zmluvy o poskytnutí  finančného 
príspevku), je možné tieto prostriedky v rámci kapitálových výdavkov krytých 
rezervným fondom presunúť na  projektové dokumentácie.  Navrhujeme takto 
presunúť  sumu 50 000€. 

 
Jedná sa o nasledovné projekty: 
- nové Multifunkčné ihrisko 52x26m so stavebnou prípravou,  
- nové Mestské kultúrne centrum na ul. Kpt. Nálepku z bývalej MŠ (výzva z plánu 

obnovy, preplatené 100% výdavkov), 
- rekonštrukcia ciest a vytvorenie parkovacích miest (ul. Štúrova vnútroblok, ul. 

Jilemnického, ul. Hviezdoslavova),  
- výťah pre stravu do MŠ Mierová, 
- Pumptracková dráha, 
- rekonštrukcia hospodárskych budov na garáže - ul. Štefánikova. 

 
Zvýšenie príjmov mesta je navrhované  o sumu 81 849€ , z toho z daní 
z príjmov FO v sume 57 280€ a z príjmov žiadateľov UP z roku 2021 v sume 
24 569€. 

 
D. Vojsovičová -   otvorila rozpravu 
 

  bez pripomienok 
 
J. Hutník-          predniesol návrh uznesenia 
 

Hlasovanie:          Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. 
Kačmarčíková, I.Zima, J. Drobný) 

   proti návrhu:   0 poslancov      
        zdržali sa:         0 poslanci 
 
D.Vojsovičová-   S aplikovaním poslaneckého návrhu pána Kalásza na vypustenie bodov 

programu.sa snažím nájsť paralelu medzi vypustením bodov programu a 
ponechaných bodov programu. Čiže pýtam sa pán Kalász, prečo ste podľa 

MŠ M. v schvál.rozp. podľa ŠR nárast 

MŠ M. 574 182 590 104 15 22 
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toho kľúča, ktorý ste dali ste ponechali v programe majetkové body. Návrh na 
zmenu uznesenia bod číslo 12.A takisto majetkové body 13 až 17. 
Pretože keď ideme vypustiť uznesenia bodu 19 pomôžte mi prosím čiže 8 či 
ktorého sme tu mali kde vypustenie bodu programu pán prednosta? 

L. Kalász-      Tie body, ktoré som uvádzal rieši komisia 

D. Vojosvičová-      A tieto neriešila komisia? 
 
I.Švagrovská-   Toto je čo komplex z toho, že tieto pozemky už dlhodobo riešime v stavebnej 

komisii už asi 2 roky. To sa jedná o Horskú ulicu 

D. Vojsovičová-  Nie je, ale výstup z komisie 

I.Švagrovská-   Je to je výstup z toho roku. My  sme tam boli len s komisiou, boli sme tam boli 
niekoľkokrát  a majitelia pozemkov, ktorých vlastne mesto vyzvalo, aby si to 
odkúpili, lebo to majú oplotené a užívajú to bez toho, aby mali nejakú zmluvu 
s mestom, tak ich vlastne mesto vyzvalo, aby si buď odkúpili, alebo … 

D. Vojsovičová-  ja nespochybňujem ani nevravím toto, ja sa pýtam, bod 8 je nákup 
prevádzkového vozidla pre Technické služby, kde máme vyjadrenie finančnej 
komisie, to chcete vy z roku 2022. Napriek tomu ponechávate tieto body, kde 
sa teraz odvolávate na stavebnú komisiu, čiže sa pýtam, aký je v tom rozdiel 
pri jednom bode áno a pri týchto nie. 
 

I.Švagrovská-   sú to rovnaké veci. Tam je asi 30 domov a nie všetci stihli si dať naraz urobiť 
zameranie, posudky to znamená, že oni sa nezmestili do skupiny, ale to sú 
všetko rovnaké veci ako u tých ostatných. Mesto vlastne vyzvalo, aby si to 
vysporiadali. Nám ide o to, že nie všetci si to chceli odpredať, tak teraz to 
riešenie je prenájom mesta aby mali zmluvu, lebo oni to vlastne užívajú a tam 
sme chodili veľa krát a tam to bolo všetko zamerané. Dohodli sme sa aká tá 
hranica bude, lebo tam je kopu čiernych stavieb, ktoré vyčleňujú do tých 
plotov a to sú vlastne veci, ktoré boli už niekoľkokrát rovnaké, len sú to iní 
majitelia a tu ide v dvoch dokonca o prenájom,  nie sú ochotní si vlastne 
odkúpiť pozemky, to je to isté.  

D. Vojsovičová-  Ja to nespochybňujem, ale to neprešlo komisiou. 

I.Švagrovská-  Prešlo komisiou naposledy, len sa to už nestihlo dať zastupiteľstva. Prešlo to 
komisiami. 

D. Vojsovičová-   Ale aj bod číslo 8 prešiel komisiou. Takže sa pýtam prečo bod 8 nie, ten 
vypúšťame a tieto body nechávame 

 
I.Švagrovská-    to je nový bod tieto body sme už mali  

D. Vojsovičová-    Ktorý je nový bod? 8 už bol prejednaný vo finančnej komisii. 

I.Švagrovská-    Áno ale. Ešte predtým nikdy v živote sme neriešili to, že sa kupovalo nejaké 
vozidlo. Tieto odpredaje pozemkov 30 rovnakých žiadateľov alebo 40, či koľko 
ich tam je na tej Horskej sú rovnakí, len tam bol problém s tým, že niektorí 
mali posunuté ploty, ale je to všetko rovnaké,  

D. Vojsovičová-  finančná komisia sa k bodu číslo 8 vyjadrila a ona nemá pochybnosti. A pri 
týchto máte to isté sťahujete z rozpočtové opatrenia a pritom ďalšie 
rozpočtové opatrenia nechávate,  

I.Švagrovská-     Autá sú financované z roku z rozpočtu v roku 2023 to je nové. Toto sú všetko 
body, ktoré boli prejednané a dlhodobo sa riešia. To znamená, že auto je v 
rozpočte na rok 2023 je to nová vec, ktorá mala prejsť novou komisiou. Toto 
sú veci, ktoré boli... 
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D. Vojsovičová-  Stavebná komisia v roku 2023 musí mať ten istý názor ako mala stavebná 
komisia v roku 2022?  

I.Švagrovská-     to sú posledné tri rodiny na tej ulici. 

D. Vojsovičová-   Ja sa pýtam, ja sa pýtam, či má ten istý názor? 

I.Švagrovská-      Mesto vyzývalo tých obyvateľov, aby si to vysporiadali  

D. Vojsovičová-    tu vôbec nejde o tie tu ide o spôsob, že 1 bod nechávate, aj keď to neprešlo 
novou komisiou a iní bod sťahujete, lebo neprešiel novou komisiou. Chcela 
som vás len upozorniť na rozdielny pohľad veci, že niekde akceptujete to, lebo 
bolo a myslíte si, že nová komisia musí s tým súhlasiť a niekde 
spochybňujete.  

I.Švagrovská-      bude to financované z nového rozpočtu. Má o tom rozhodovať nová finančná 
komisia. A to sú veci, ktoré sa dlhodobo vlečú a sú to posledné tri rodiny.  

D. Vojsovičová-    z rozpočtu mesta? 

I.Švagrovská-      auto je financované v tomto roku, v roku 2023. Nie, z rozpočtu Technických 
služieb, ale je to nová vec z tohto roku. 

D. Vojsovičová-    Dobre, ja som sa len chcela spýtať, že aký rozdielny pohľad máme aj na 
vypustenie uznesení aj na ponechanie uznesení. Chcela som vás na to len 
upozorniť, keď to tak teda nechávate. Ja beriem váš poslanecký návrh, ktorý 
ste mali, prechádzame k bodu číslo 12. 

L. Kalász-  Ja som navrhol určité body ako poslanec, kľudne mohli ďalší poslanci 
navrhnúť 

D. Vojsovičová-    jasné, ja sa len na to pýtam. Ja som sa len pýtala, či som správne pochopila, 
či sa rozumieme. Áno vysvetlili ste mi to prechádzame k bodu číslo 12. 

I.Švagrovská -  Myslím si, že v tom je zásadný rozdiel. Tu ide o majetkovo-právne 
vysporiadanie sme, aby  mesto malo úžitok, odpredaj pozemku a prenájom, tu 
nejde mesto nič financovať.   

D. Vojsovičová -  Takže tak potom sa pýtam, prečo sme pozastavili bod číslo 19 prenájom 
nebytového priestoru v bytovom dome, lebo z toho bude mať tiež mesto 
príjem. A to isté s bodom 20 prenájom nebytových priestorov. 

I.Švagrovská -  Fyzické osoby na právnickú 

L. Kalász -  Tam je zmena predsa prechádza tá pani na s.r.o., takže tam je rozdiel či 
fyzická osoba alebo teraz právnická 

D. Vojsovičová-  V príjme pre mesto to, ale rozdiel nie je, stále to bude príjem mesta 

L. Kalász-  novú zmluvu predsa pani primátorka 

D. Martinková-   nemala by tam byť súťaž? Nový právny subjekt 

J. Hutník-  Nemyslím si a ani jeden z doktorov nevyšiel na základe súťaží, keď sa nové 
zmluvy prijímali. Doktori ako fyzické osoby, keď si uzatvárali nové zmluvy ako 
právnické osoby, akceptovali sme tie pôvodné sumy normálne. Akurát sme 
zmenili fyzickú osobu za právnickú osobu. 

D. Martinková -  máme potrebu tých komisií, aby sa riadne prebrali tie veci 

D. Vojsovičová-  Nová zmluva bude aj pri pozemkoch, ktoré momentálne ideme - bod číslo 12. 
Poprosím dôvodovú správu. 
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K12/Uzn. 8. Návrh na zmenu Uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Svit č.  
114/2022 zo dňa 29.09.2022 

 
J. Hutník-  Mestské zastupiteľstvo mesta Svit schválilo uznesením č. 114/2022 zo dňa 

29.09.2022 predaj novovytvoreného pozemku v katastrálnom území Svit, 
parc. č. KN-C 553/361, druh pozemku ostatné plochy o výmere 156 m2, 
vytvoreného geometrickým plánom č. 128/2022 na oddelenie pozemku p.č. 
553/361, úradne overeným dňa 10.08.2022 pod číslom G1-796/2022, 
vyhotoveným Ing. Janou Zentkovou, Partizánska 51, 058 01 Poprad 
z pozemku parc. č. KN-C 553/1, druh pozemku ostatné plochy, v čase 
schvaľovania o výmere  54195 m2, zapísaného na Okresnom úrade v 
Poprade,  katastrálnom odbore na liste vlastníctva č. 1 do podielového 
spoluvlastníctva do podielového spoluvlastníctva Jána Faixa, Horská 582/3, 
059 21 Svit a Ing. Tomáša Faixa, Horská 582/3, 059 21 Svit, každému 
v podiele ½ v pomere k celku, za cenu  19,-- €/1 m2, spolu za cenu 2 964,-- €, 
s tým, že poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností 
uhradia spoločne a nerozdielne kupujúci.Pred podpísaním kúpno-predajnej 
zmluvy došlo k zmene vlastníckych vzťahov k nehnuteľnostiam, zapísaným na 
liste vlastníctva č. 1405. Spoluvlastníkmi rodinného domu sú Ing. Tomáš Faix 
s manželkou Ing. Michaelou Faix, Horská 582/3, 059 21 Svit (072 42 Úbrež 
69), ktorí odkúpili podiel Jána Faixa (brat Ing. Tomáša Faixa) do 
bezpodielového spoluvlastníctva manželov. Žiadame Mestské zastupiteľstvo 
mesta Svit o schválenie majetkovoprávneho vysporiadania pozemku v súlade 
so zmenou vlastníctva nehnuteľností, zapísaných na liste vlastníctva č. 1405. 
Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pri rodinnom dome súp. č. 582 bolo 
prerokované komisiou výstavby, životného prostredia, architektúry 
a urbanizmu a komisiou finančnou, správy majetku mesta, podnikateľských 
činností, obchodu, služieb a cestovného ruchu. Zámer predaja majetku Mesta 
Svit (zmeny uznesenia MsZ) z dôvodu hodného osobitného zreteľa je od 
07.02.2023 zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit.  

 
D. Vojsovičová-  otvorila rozpravu 

I.Švagrovská –  tu došlo k zmene vlastníckych práv 

D. Vojsovičová-   došlo len k zmene jednej osoby na eseročku tiež v jednej osobe 

J. Hutník -  predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. 
Kačmarčíková, I. Zima, J. Drobný) 

   proti návrhu:   0 poslancov      
        zdržali sa:          0 poslanci 
 

K13/Uzn. 9:  Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pri rodinnom dome na Horskej 
ulici č. 569 vo Svite 

 
 
J. Hutník-  predniesol dôvodovú správu. Milan Kurnát a Eva Kurnátová, Horská 569/16, 

059 21 Svit žiadajú o majetkovoprávne vysporiadanie pozemku, časti parc. č. 
KN-C 553//1 v katastrálnom území Svit, nachádzajúcej sa pri rodinnom dome 
medzi majetkovou hranicou nehnuteľností vo vlastníctve žiadateľov 
a železničnou traťou v miestnej časti Pod Skalkou. Žiadaná časť pozemku je 
oplotená, užívaná ako záhrada a tvorí jeden celok s nehnuteľnosťami vo 
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vlastníctve žiadateľov. Pozemok sa nachádza v ochrannom pásme železnice 
a nadzemného vedenia VN a v zmysle platného územného plánu mesta je 
jeho využitie stanovené       na zeleň bez možnosti zastavania.  

 
K žiadosti bol doložený geometrický plán č. 14281601-98/22 na oddelenie 
pozemkov p.č. 553/363-/366 na určenie vlastníckych práv, úradne overeným 
dňa 22.09.2022 pod číslom G1-920/22, vyhotovený Mariánom Kasprišinom, 
ZEKA Poprad. Predmetom prevodu je novovytvorený pozemok parc. č. KN-C 
553/363, druh pozemku ostatné plochy o výmere 163 m2, odčlenený z 
pozemku v katastrálnom území Svit, parc. č. KN-C 553/1, druh pozemku 
ostatné plochy, v čase schvaľovania o výmere 52878 m2, zapísaného na 
Okresnom úrade v Poprade,  katastrálnom odbore na liste vlastníctva č. 1, 
Podľa znaleckého posudku č. 251/2022 zo dňa 22.10.2022, vyhotoveného 
znalcom v odbore stavebníctvo Ing. Róbertom Kromkom, Záhradná 913/14A, 
059 21 Svit, je všeobecná hodnota pozemku stanovená vo výške 13,47 €/1m2, 
spolu vo výške 2 195,61 €. 

 
Stanovisko komisie výstavby, životného prostredia, architektúry 
a urbanizmu : 
zo dňa 07.03.2022: 
Komisia odporúča odpredaj pozemkov na Ulici Horská z južnej strany, po 
hranicu existujúceho oplotenia, v jednej línii so susednými parcelami, ktoré už 
boli mestom odpredané. Kupujúci budú upozornení, že nie je možná svojvoľná 
výsadba drevín za oplotením na pozemku mesta.  

 
Stanovisko komisie finančnej, správy majetku mesta, podnikateľských 
činností, obchodu, služieb a cestovného ruchu zo dňa 14.10.2022:  
Komisia odporúča predaj pozemku tým žiadateľom, ktorí doložia geometrický 
plán a znalecký posudok ako prípad hodný osobitného zreteľa za minimálnu 
cenu 19,-- €/1m2, spolu vo výške 3 097,.- €. Zámer predaja majetku Mesta 
Svit z dôvodu hodného osobitného zreteľa je od 07.02.2023 zverejnený na 
úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit.  

 

D. Vojsovičová-  otvorila rozpravu 

- bez pripomienok 

J. Hutník -  predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. 
Kačmarčíková, I. Zima, J. Drobný) 

   proti návrhu:   0 poslancov      
        zdržali sa:          0 poslanci 
 
 
K14/Uzn. 10  Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pri rodinnom dome na Horskej 

ulici č. 574 vo Svite 

J. Hutník-  predniesol dôvodovú správu. Anna Šišková, Horská 574/11, 059 21 Svit, 
Slávka Krchňavá, Horská 574/11, 059 21 Svit a Jaroslav Šiška, Horská 
574/11, 059 21 Svit žiadajú o majetkovoprávne vysporiadanie pozemku, časti 
parc. č. KN-C 553//1 v katastrálnom území Svit, nachádzajúcej sa pri 
rodinnom dome medzi majetkovou hranicou nehnuteľností vo vlastníctve 
žiadateľov a železničnou traťou v miestnej časti Pod Skalkou. Žiadaná časť 
pozemku je oplotená, užívaná ako záhrada a tvorí jeden celok 
s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľov. Pozemok sa nachádza 



 19 

v ochrannom pásme železnice a nadzemného vedenia VN, a v zmysle 
platného územného plánu mesta je jeho využitie stanovené na zeleň bez 
možnosti zastavania.  
K žiadosti bol doložený geometrický plán č. 14281601-98/22 na oddelenie 
pozemkov p.č. 553/363-/366 na určenie vlastníckych práv, úradne overeným 
dňa 22.09.2022 pod číslom G1-920/22, vyhotovený Mariánom Kasprišinom, 
ZEKA Poprad. Predmetom prevodu je novovytvorený pozemok parc. č. KN-C 
553/365, druh pozemku ostatné plochy o výmere 157 m2, odčlenený z 
pozemku v katastrálnom území Svit, parc. č. KN-C 553/1, druh pozemku 
ostatné plochy, v čase schvaľovania o výmere 52878 m2, zapísaného na 
Okresnom úrade v Poprade,  katastrálnom odbore na liste vlastníctva č. 1, 

 
Podľa znaleckého posudku č. 251/2022 zo dňa 22.10.2022, vyhotoveného 
znalcom v odbore stavebníctvo Ing. Róbertom Kromkom, Záhradná 913/14A, 
059 21 Svit, je všeobecná hodnota pozemku stanovená vo výške 13,47 €/1m2, 
spolu vo výške 2 114,79  €. 

 
Stanovisko komisie výstavby, životného prostredia, architektúry 
a urbanizmu : 
zo dňa 07.03.2022: 
Komisia odporúča odpredaj pozemkov na Ulici Horská z južnej strany, po 
hranicu existujúceho oplotenia, v jednej línii so susednými parcelami, ktoré už 
boli mestom odpredané. Kupujúci budú upozornení, že nie je možná svojvoľná 
výsadba drevín za oplotením na pozemku mesta.  

 
Stanovisko komisie finančnej, správy majetku mesta, podnikateľských 
činností, obchodu, služieb a cestovného ruchu zo dňa 14.10.2022:  
Komisia odporúča predaj pozemku tým žiadateľom, ktorí doložia geometrický 
plán a znalecký posudok ako prípad hodný osobitného zreteľa za minimálnu 
cenu 19,-- €/1m2, spolu vo výške 2 983,.- €. Zámer predaja majetku Mesta 
Svit z dôvodu hodného osobitného zreteľa je  od 07.02.2023 zverejnený na 
úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit.  

 
D. Vojsovičová-  otvorila rozpravu 

- bez pripomienok 

J. Hutník -  predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. 
Kačmarčíková, I. Zima, J. Drobný) 

   proti návrhu:   0 poslancov      
        zdržali sa:          0 poslanci 
 
K15/Uzn.11  Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pri rodinnom dome na Horskej 

ulici č. 571 vo Svite formou prenájmu 

J. Hutník-  predniesol dôvodovú správu. V rámci majetkovoprávneho vysporiadania 
pozemkov pri rodinných domoch na Horskej ulici vo Svite boli písomne 
vyzvaní všetci vlastníci rodinných domov, aby s Mestom Svit uzatvorili kúpnu 
zmluvu na predaj užívaných pozemkov, alebo nájomnú zmluvu na ich 
prenájom. Všetci vlastníci rodinných domov, ktorí mali záujem o odkúpenie 
pozemkov do vlastníctva doložili k ďalšiemu konaniu geometrický plán na 
zameranie pozemkov a v súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom 
mesta Svit aj znalecký posudok na určenie všeobecnej hodnoty predmetu 
prevodu.  
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Spoluvlastníci rodinného domu súp, č. 571 na Horskej ulici vo Svite sa síce 
spolupodieľali na vyhotovení geometrického plánu a znaleckého posudku, 
avšak prostredníctvom pána Milana Kurnáta, ktorý ich obstaranie zastrešoval, 
nám bolo oznámené, že pristupujú k majetkovoprávnemu vysporiadaniu 
pozemku formou uzatvorenia nájomnej zmluvy.  
Predmetom nájmu je novovytvorený pozemok v katastrálnom území Svit, 
parc. č. KN-C 553/364, druh pozemku ostatné plochy o výmere 161 m2, 
odčlenený z pozemku v katastrálnom území Svit, parc. č. KN-C 553/1, druh 
pozemku ostatné plochy, v čase schvaľovania o výmere 52878 m2, 
zapísaného na Okresnom úrade v Poprade,  katastrálnom odbore na liste 
vlastníctva č. 1, geometrickým plánom č. 14281601-98/22 na oddelenie 
pozemkov p.č. 553/363-/366 na určenie vlastníckych práv, úradne overeným 
dňa 22.09.2022 pod číslom G1-920/22, vyhotovený Mariánom Kasprišinom, 
ZEKA Poprad.  

 
Stanovisko komisie výstavby, životného prostredia, architektúry 
a urbanizmu: 
zo dňa 07.03.2022: 
Komisia odporúča odpredaj pozemkov na Ulici Horská z južnej strany, po 
hranicu existujúceho oplotenia, v jednej línii so susednými parcelami, ktoré už 
boli mestom odpredané. Kupujúci budú upozornení, že nie je možná svojvoľná 
výsadba drevín za oplotením na pozemku mesta.  

 
Stanovisko komisie finančnej, správy  majetku mesta, podnikateľských 
činností, obchodu, služieb a cestovného ruchu zo dňa 04.10.2022:  
Komisia odporúča prenájom pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa za 
nájomné stanovené v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom mesta Svit vo 
výške 1,-- € /m2/rok. Zámer predaja majetku Mesta Svit z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa je  od 07.02.2023 zverejnený na úradnej tabuli a na 
webovom sídle Mesta Svit.  

 
D. Vojsovičová-  otvorila rozpravu 

- bez pripomienok 

J. Hutník -  predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie:     Prítomných   11 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       1 poslanec (J. Drobný) 
  za návrh:    11 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. 
Kačmarčíková, I. Zima, J. Drobný) 

   proti návrhu:   0 poslancov      
        zdržali sa:          0 poslanci 
 
 
K16/Uzn. 12 Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pri rodinnom dome na Horskej 

ulici č. 554 vo Svite formou prenájmu 
 
J. Hutník-   predniesol dôvodovú správu. V rámci majetkovoprávneho vysporiadania 

pozemkov pri rodinných domoch na Horskej ulici vo Svite boli písomne vyzvaní 
všetci vlastníci rodinných domov, aby s Mestom Svit uzatvorili kúpnu zmluvu 
na predaj užívaných pozemkov, alebo nájomnú zmluvu na ich prenájom. 
Všetci vlastníci rodinných domov, ktorí mali záujem o odkúpenie pozemkov do 
vlastníctva doložili k ďalšiemu konaniu geometrický plán na zameranie 
pozemkov a v súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom mesta Svit aj 
znalecký posudok na určenie všeobecnej hodnoty predmetu prevodu. 
Spoluvlastníci rodinného domu súp. č. 554 ani po opakovanej výzve 
a telefonickej konzultácii nedoložili požadované podklady pre predaj 
pozemkov. Nakoľko je potrebné užívanie pozemku majetkovoprávne 
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vysporiadať, navrhujeme schváliť prenájom pozemku. V prípade, že nedôjde 
podpisu nájomnej zmluvy, budeme vo veci neoprávneného užívania pozemku 
vo vlastníctve mesta postupovať v súlade s platnou legislatívou.  

 
Predmetom nájmu je časť pozemku v katastrálnom území Svit, parc. č. KN-C 
553/322, ostatné plochy o výmere 362 m2, zapísaného na Okresnom úrade v 
Poprade,  katastrálnom odbore na liste vlastníctva č. 1 v celosti, a to v rozsahu 
novovytvoreného pozemku parc. č. KN-C 553/371 , ostatné plochy o výmere 
74 m2, ktorý bol vytvorený geometrickým plánom č. 121/2022 na oddelenie 
pozemkov p.č. 533/367–553/370, vyhotoveným Ing. Pavlom Basaríkom, 
GEOPLÁN, L. Svobodu 4885/91, 058 01 Poprad, ktorý doložili vlastníci 
rodinných domov súp. č. 550, 551, 552 a 553 k majetkovoprávnemu 
vysporiadaniu pozemkov odkúpením.  

 
Stanovisko komisie výstavby, životného prostredia, architektúry 
a urbanizmu zo dňa 03.10.2022: 
Komisia zobrala prenájom pozemku na vedomie. Stanovisko komisie 
finančnej, správy majetku mesta, podnikateľských činností, obchodu, 
služieb a cestovného ruchu zo dňa 04.10.2022:  
Komisia odporúča prenájom pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa za 
nájomné stanovené v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom mesta Svit vo 
výške 1,-- € /m2/rok. Zámer prenájmu majetku Mesta Svit z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa je od 07.02.2023 zverejnený na úradnej tabuli a na 
webovom sídle Mesta Svit.  

 
D. Vojsovičová-  otvorila rozpravu 

- bez pripomienok 

J. Hutník -  predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. 
Kačmarčíková, I. Zima, J. Drobný) 

   proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:          0 poslanci 

K17/Uzn. 13  Majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov pre stavbu „Rekonštrukcia 
miestnej komunikácie Svit – Ulica Okružná – chodník“ 

J. Hutník-  predniesol dôvodovú správu. Mestské zastupiteľstvo mesta Svit schválilo 
uznesením č. 132/2022 zo dňa 29.09.2022 odkúpenie časti pozemkov, 
potrebných pre realizáciu stavby „Rekonštrukcia miestnej komunikácie Svit – 
Ulica Okružná – chodník“. V uvedenom uznesení boli zahrnutí všetci vlastníci, 
ktorí na našu písomnú výzvu odpovedali, že súhlasia s odpredajom 
pozemkov. Medzičasom došlo k prededeniu pozemkov, zapísaných na liste 
vlastníctva č. 2154 - podiel ½ v pomere k celku, parc. č. KN-E 619/3, vodné 
plochy o výmere 33 m2 a parc. č. KN-C 619/1,  zastavané plochy a nádvoria 
o výmere 27 m2 na pani Vieru Muntágovú, Čajakova 2171/10, 010 01 Žilina.  

 
Aby sme minimalizovali náklady, spojené s podaním návrhu na vklad do 
katastra nehnuteľností, snažíme sa v rámci jedného listu vlastníctva uzatvoriť 
kúpnu zmluvu so všetkými spoluvlastníkmi, ktorí sú v nich zapísaní a ktorí 
vyjadrili svoj súhlas s predajom. Odkúpenie druhej polovice nehnuteľností, 
zapísaných na liste vlastníctva č. 2154 bolo schválené vyššie uvedeným 
uznesením. Finančné prostriedky, schválené na výkup pozemkov postačujú 
na výkup pozemkov v celosti a nie je potrebné o túto čiastku rozpočet 
navyšovať. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov bolo prerokované v 
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komisii výstavby, životného prostredia, architektúry a urbanizmu dňa 
05.09.2022 a v komisii finančnej, správy majetku mesta, podnikateľských 
činností, obchodu, služieb a cestovného ruchu dňa 12.09.2022.  
 

D. Vojsovičová-  otvorila rozpravu 

- bez pripomienok 

J. Hutník -  predniesol návrh uznesenia 

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. 
Kačmarčíková, I. Zima, J. Drobný) 

   proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:          0 poslanci 

K18/Uzn 14  Návrh na zrušenie uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Svit  
 
J. Hutník-  predniesol dôvodovú správu. Uznesenie 29/2022,  návrh na zrušenie 

uznesenia 
MsZ mesta Svit schválilo doplnenie uznesenia č. 5/2022 zo dňa 27.01.2022, k 
projektu „Modernizácia autobusovej zastávky na ul. Mierová“ v bodoch 3 
a 4 nasledovne: 

 
3.  zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v 
priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa 

  4.  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia 
pomoci 

 
Odôvodnenie: 
Nakoľko sa realizácia projektu sa neuskutoční z dôvodu neschválenia 
poskytnutia NFP k žiadosti NFP302070BXC8 k výzve IROP-PO7-SC71-2021-
77 (nedostatok finančných prostriedkov vo vyhlásenej výzve MIRRI), 
navrhujeme predmetné uznesenie č. 29/2022 zrušiť.  

 
Uznesenie 164/2021, návrh na zrušenie uznesenia v bode 3 a 4 
MsZ mesta Svit schválilo podanie žiadosti k projektu „Cyklochodník pri 
Bagrovisku“ a v bodoch 3 a 4 financovanie a realizáciu projektu nasledovne: 

 
3. zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v 
priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa  
4.  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia 
pomoci 

 
Odôvodnenie: 
Realizácia projektu sa neuskutoční z dôvodu odstúpenia od zmluvy 
o Poskytnutí finančného príspevku č. žiadosti IROP-CLLD-P892-512-001-003, 
k výzve IROP-CLLD-P892-512-00, zo strany Miestnej akčnej skupiny Pro 
Tatry (zvýšenie cien vstupov a navýšenie celkovej výšky projektu). Z daného 
dôvodu navrhujeme body 3 a 4 uznesenia MsZ mesta Svit č. 164/2021 zrušiť. 

 
Uznesenie 166/2021,  návrh na zrušenie uznesenia v bode 3 a 4  
MsZ mesta Svit schválilo podanie žiadosti k projektu „Stavebné úpravy 
autobusových zastávok vo Svite“ a v bodoch 3 a 4 financovanie 
a realizáciu projektu nasledovne: 

 
3.  zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v 
priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa  
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4.  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia 
pomoci  

 
Odôvodnenie: 
Realizácia projektu sa neuskutoční z dôvodu odstúpenia od zmluvy 
o Poskytnutí finančného príspevku č. žiadosti IROP-CLLD-P892-512-003-006, 
k výzve IROP-CLLD-P892-512-003, zo strany Miestnej akčnej skupiny Pro 
Tatry (zvýšenie cien vstupov a navýšenie celkovej výšky projektu). Z daného 
dôvodu navrhujeme body 3 a 4 uznesenia MsZ mesta Svit č. 166/2021 zrušiť. 

 
 

Uznesenie 213/2021,  návrh na zrušenie uznesenia v bode 3 a 4 
MsZ mesta Svit schválilo podanie žiadosti k projektu „Rekonštrukcia 
jestvujúcej lávky pre chodcov a cyklistov“ a v bodoch 3 a 4 financovanie 
a realizáciu projektu nasledovne: 

 
3.  zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov z Rozpočtu 
Mesta Svit, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na 
dosiahnutie jeho cieľa  
4.  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia 
pomoci  

 
Odôvodnenie: 
Nakoľko sa realizácia projektu sa neuskutoční z dôvodu neschválenia 
poskytnutia NFP k žiadosti NFP302070BUB7, k výzve IROP-PO7-SC72-2021-
74 (nedostatok finančných prostriedkov vo vyhlásenej výzve MIRRI), 
navrhujeme body 3 a 4 uznesenia MsZ mesta Svit č. 213/2021 zrušiť.    

 
D. Vojsovičová-  otvorila rozpravu 

D. Martinková-  pamätám sin a chodník pri bagrovisku. v roku 2020 boli prostriedky schválené, 
prečo sa tá stavba nezrealizovali vtedy? A nanovo sa schvaľovali ďalšie 
finančné prostriedky? A podávala sa ďalšia žiadosť. V roku 2020 to bolo 
schválené. 

 
D. Vojsovičová-  Presne niekde môže byť poslané. Časová postupnosť, aká tam vtedy bola, čo 

boli, aké dôvody? Žiadaš teda písomné zaslanie materiálov, čo ako bolo v 
čase? Poprosím prípravu investičného oddelenie. V rámci rozpravy. Nech sa 
páči ďalej. Neboli predložené žiadne otázky, návrh uznesenia. 

 
J. Hutník-  predniesol návrh uznesenia 
 
 
Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 

Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. 
Kačmarčíková, I. Zima, J. Drobný) 

   proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:          0 poslanci 

D. Vojsovičová -  bod číslo 20 páni poslanci. Poviem vám, že týmto vašim vypustením ste 
aktuálne zrušili mestskú akciu Únie žien, ktorá mala byť na MDŽ 
v priestoroch. 43 žien všetkého veku ešte aj naša storočná občianka sa v 
tomto momente nebude môcť zúčastniť a ide tu len o to, aby Únia žien 
využívala priestory na 2. poschodí aj napriek tomu, že všetky organizácie v 
meste to majú bezodplatne. 
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J. Bobulová-  Prosím ja by som tu troška protestovala ja som dokázala akciu urobiť napriek 
tomu, že som mala aj nájom aj ďalšiu akciu a dokázala som urobiť. v 
priestoroch kultúrneho domu. 

 
D. Vojsovičová -   aj my to chceme urobiť v mestských, priestoroch 

J. Bobulová-    a prečo to no neurobíte? 

D. Vojsovičová -   lebo práve ste nám to stiahli z programu  

J. Bobulová-    ale vy akciu môžete urobiť. 
 
D. Vojsovičová -    Ja nevravím, že nie, ale práve ste neumožnili, aby Únia robila v týchto 

priestoroch, čiže pôjdeme cez pre krátkodobý prenájom.  
 
J. Bobulová-    Pani primátorka a ja môžem ísť?  
 
L. Kalász-   ide o nové priestory sa schvaľovali predtým priestory, ktoré už boli roky 

predtým ostatným organizáciám vy ste požiadali o nové priestory 
 
D. Vojsovičová -    aj miestnosť 222 sme využívať v predchádzajúcom období. Ja len vravím, že 

áno, momentálne ide vám len o to, že apriori to je žiadny, na to dôvod nemáte, 
žiadny, pretože aj tak to bude bezodplatne. 

 
L. Kalász-  Pani primátorka tu citujete vo svojej žiadosti, že v súčasnosti nie sú stanovené 

jednotlivé komisie pracujúcej pri mestskom zastupiteľstve. Tu je tá vaša. A 
napriek tomu, ako vy chcete bez komisii schvaľovať jednotlivé? Ako 
nerozumiem tomu, že vlastne bránite funkčnosti poslancov pracovať. 

 
D. Vojsovičová -    Jedine Únia žien bude využívať mestské priestory aj napriek nefunkčnosti 

komisií? 
 
L. Kalász-  pani primátorka, vypustili sme viacero bodov, nie len tento bod.  
 
D. Vojsovičová-  Ja sa pýtam, či jedine Únia žien by pracovala v mestských priestoroch bez 

komisii 
L. Kalász-  na začiatku sme povedali, že nemáme problém ani s jedným bodom. 
 
D. Vojsovičová- pýtam sa vás, len Únia žien? Pokiaľ viem viaceré organizáciám alebo všetky 

organizácie, takto pracujú. 
 
J. Bobulová-  prečo hovoríte, že nemôžete pracovať? 
 
D. Vojsovičová- Nie že nemôžeme pracovať, môžeme pracovať samozrejme aj napriek tomu 

budeme pracovať. Samozrejme aj napriek tomu, len vravím, nechápem, prečo 
toto je spravené, naozaj neviem. Prečo vám toto teraz môže vadiť, že komisie 
nie ste funkčné. 

 
L. Kalász-  A o ďalšie dva mesiace má byť zastupiteľstvo, dokedy má byť tento stan? 
 
D. Vojsovičová-  Pokiaľ nedôjde k nejakej dohode, alebo k niečomu. 
 
I. Švagrovská-  ty si povedala pani primátorka, že nebudete môcť urobiť akciu  a, že my sme 

ju zablokovali zase ja keď počujem toto slovo, tak ani neviem, čo si mám 
myslieť ale veď to sa dá. Veď my sme nič nezablokovali. 

D. Vojsovičová- Áno jasné, urobíme to krátkodobým prenájom, samozrejme len aký to má 
význam. Jasné, dá sa urobiť, určite urobíme to krátkodobým prenájom, lebo si 
nenecháme od vás takto hádzať. Urobíme to. 

J. Hutník-  No, ale Únia žien v Pod Skalke má schválený dlhodobý nájom. V mesiaci 
december ste schvaľovali nájmy 
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J. Bobulová-  na sálu som musela žiadať nový nájom 

D. Vojsovičová-  na ples 

J. Hutník-  keď nemáš v rozpise, čo ideš robiť, máš krátkodobý nájom, ale tí čo to mali 
v rozpise, tak majú dlhodobý nájom, dlhodobý eurový nájom majú, ale všetky 
kluby, všetky okrem futbalového klubu, ktorý futbalový klub tým, že požiadal o 
prerokovanie na finančnej komisii, lebo si tam dáva úplne iné podmienky. 
Takže my čakáme teda, keď bude finančná komisia, ale automaticky im ten 
nájom prechádza z minulého roku, tak všetky kluby majú nové nájomné 
zmluvy, schválené o výpožičke, alebo teda nájomné zmluvy za 1 €, tak ste to 
schválili. 

J. Bobulová-   ja predkladám, karneval, fašiangová zábava 

D. Vojsovičová- Ale fašiangová zábava bola s vyberaním vstupného nie je v poriadku, preto to 
je. 

L. Kalász- vy nemáte dôvod zrušiť. 

D. Vojsovičová- Nie, nemáme dôvod zrušiť. Ja len vravím, že nemáte ani vy dôvod na takéto 
niečo, pretože mnohé kluby to využívate tak, jak vám povedal teraz prednosta 
využívate to bez problémov, a tu teraz stiahnete bod programu, ktorý naozaj 
ani nedôjde k žiadnej zmene, ale dobre, veď mi ju spravíme aj napriek tomu, 
lebo mne by bolo veľmi ľúto sklamať tieto ženy. Je to tendenčné. 

L. Sako- tie nájmy za jedno euro, tie akcie musia byť dopredu nahlásené v rámci 
zmluvy, ak to dobre chápem, a ak sú komerčné, tak neplatí sa nájom za jedno 
euro? 

D. Vojsovičová-  áno 

K21/Uzn. 15,16  Voľba členov komisií pri Mestskom zastupiteľstve mesta Svit 

J. Hutník-  predniesol dôvodovú správu. V zmysle § 15 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Mestské zastupiteľstvo vo 
Svite zriadilo komisie pri MsZ ako poradné, iniciatívne a kontrolné orgány MsZ 
a zvolilo predsedov komisií. Predsedom bolo uznesením č. 158 D/2022 
uložené zabezpečiť do najbližšieho zasadnutia MsZ členov komisií na 
zvolenie.  

 
Na 1. riadnom zasadnutí dňa 14.12.2022 Mestské zastupiteľstvo mesta Svit 
prerokovalo a zvolilo uznesením č. 163/2022 týchto členov komisií pri 
Mestskom zastupiteľstve mesta Svit: 

 
 Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných  
 funkcionárov: 

   MUDr. Lenka Sako, Ing. Miroslav Hollý, Mgr. Eva Kačmarčíková 
 
   Komisia zdravotná, sociálna, bytová a verejného poriadku: 

PhDr. Bc. Petronela Bocková, Mgr. Juraj Peťko, MUDr. Ivana Švagrovská, Ing. 
Vladimír Verbovský, Ing. Alena Valeková, Jozef Kalakaj, Jarmila Soliarová, Bc. 
Richard Kaprál 

 
  Komisia finančná, správy majetku mesta, podnikateľských činností, obchodu, 
  služieb a cestovného ruchu: 

Ing. Ingrid Korenková, Ing. Miroslav Škvarek, Ing. Milan Berkeš, Ing. Ladislav 
Jašš, M.A. Peter Kudláč, Ing. Boris Vavrasek, Ing. Dana Meriačová, Mgr. 
Michaela Jamborová 

 
   Komisia školstva, kultúry, športu, mládeže, regionálneho rozvoja a mediálna: 
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Mgr. Gabriela Očvárová, Janka Bobulová, Mgr. Martin Míčka, Milan Jambor, 
Ing. Ján Drobný, Ing. Boris Vavrasek, M.A. Peter Kudláč, Viera  Piekielnická, 
Jana Buchová 

 
   Komisia výstavby, životného prostredia, architektúry a urbanizmu: 

Ing. Mária Kubalová, Ing. arch. Ján Veselovský, Ing. Andrea Kromková, Mgr. 
Michaela Jamborová, Ing. Miroslav Škvarek, MPH, Ing. Miroslav Hollý, Mgr. 
Juraj Peťko, Bc. Michaela Vojtková 

  
   Komisia pre Združenie pre občianske záležitosti: 

 Mgr. Ľuboslava Kukurová, Ing. Ivan Zima, Ing. Miroslav Hollý, Janka  
 Bobulová, Mgr. Mária Smatanová, Ľuba Jančíková 

 
Uznesenie bolo v zmysle § 12 ods. 6) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení pozastavené primátorkou mesta. 

 
Mestská rada mesta Svit sa na svojom rokovaní dňa 13.02.2023 uzniesla, že 
návrh na schválenie členov komisií sa opätovne predloží na rokovanie 
mestského zastupiteľstva dňa 23.02.2023 ako bod programu s tým, že nový 
návrh členov komisií predložia predsedovia písomne pred zasadnutím.  

 
D. Vojsovičová- otvorila rozpravu 

I. Zima- nebola žiadna možnosť diskusie, teda ja som ju nemal. Chcel by som 
povedať, že komisia zdravotná, sociálna, bytová a verejného poriadku, bývalo 
zvykom v minulosti, že členom tejto komisie býval aj náčelník mestskej polície 
a myslím, že to bolo správne. Preto dávam poslanecký návrh, aby členom 
tejto komisie zdravotnej, sociálnej, bytovej a verejného poriadku bol aj Michal 
Klimko.  

D. Vojsovičová- pani JUDr. Štinčíková v tomto momente dávame hlasovať o jednotlivých 
komisiách? 

K. Štinčíková-  postupne 

D. Vojsovičová- Dobre, takže máme tu poslanecký návrh pána poslanca Zimu o doplnenie 
Komisie zdravotnej, sociálnej a bytovej o pána Klimka. Poprosím vás o 
hlasovanie. 

M. Šramková-  Prečo náčelník? Áno prečo nie aj pani primátorka mi bolo odporúčané, že si 
pána náčelníka môžem kedykoľvek na Komisiu zavolať keď, to bude potrebné 
alebo ktoréhokoľvek iného člena. 

I.Švagrovská- myslím si, že to bolo dokomunikované s pánom náčelníkom, keďže on 
z časových dôvodov nemohol na tú komisiu prísť, nebude členom, ale 
budeme si prizývať, keď to bude potrebné. Nie je to tak, že by ho pani 
predsedníčka nechcela mať. 

D. Vojsovičová-  dala hlasovať o poslaneckom návrhu pána I. Zimu  

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    2 poslancov (I. Zima, E. Kačmarčíková)  
   proti návrhu:   1 poslanec (M. Šramková) 

zdržali sa:      9 poslanci (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D.  Martinková, 
M. Míčka, I. Švagrovská, M. Hollý, I. Zima, J. Drobný, L. Sako) 

L. Sako-  nevidím tu v žiadnej komisii pána Zimu, má skúsenosti zo všetkých komisií , 
tak by som ho navrhla do tej, kde je najmenej členov, do Komisie finančnej  
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D. Vojsovičová-  je to váš poslanecký návrh 

L. Sako-    áno 

I.Švagrovská-  len by som opravila pani poslankyňu, že pán Zima je v komisii občianskych 
záležitostí 

D. Vojsovičová-   dala hlasovať o poslaneckom návrhu L. Sako o doplnení I. Zimu do finančnej 
komisie  

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    5 poslancov (M. Hollý, I. Zima, J. Drobný,  L. Sako, E. 

Kačmarčíková)  
  proti návrhu:   6 poslancov (J. Bobulová, , L. Kalász, D. Martinková, M. 

Míčka, I. Švagrovská, M. Šramková) 
zdržali sa:          1 poslanec (M. Jambor) 

M. Hollý-  chcem sa celkovo vyjadriť k situácii. Som novozvoleným poslancom. 
Celkovo tá situácia a tá diskusia okolo zastupiteľstva, hlavne teda ku 
kreovaniu komisií, sa mi teda vôbec,, ale vôbec nepáči. Takže. Samozrejme 
ten rozdiel vnímam a je značný oproti tomu návrhu, ktorý bol predložený pred 
dvoma mesiacmi v decembri. Sú tam viaceré ústupky, ktoré naozaj kvitujem, 
ale nie sú v mojom vnímaní úplne dostatočné. Sú tam určité výhrady. Chcem 
povedať, že tie výhrady sa nesťahujú ku nejakým konkrétnym osobám. V 
podstate som v komunálnej politike novým človekom ja nechcem ani 
nemôžem, neviem tých ľudí posúdiť, nemám s nimi nejakú osobnú skúsenosť. 
To, čo mi skôr prekáža je ten spôsob, spôsob a postupnosť a princípy, podľa 
ktorých sa kreujú tie komisie, aby som bol konkrétny. Tak veľmi sa mi nepáči, 
že sme ten zoznam tých členov, dostali len teraz tesne pred MsZ. Pred 
zasadaním zastupiteľstvá nebol komunikované dopredu. Tak neviem prečo to 
tak vlastne je. Nielen teda občanom, ale aj nám poslancom, ktorí sa majú 
rozhodnúť ako za to hlasovať. Takže ja som takým fanúšikom transparentnosti 
a toto nepokladám za príliš transparentné. Ďalšia vec je že ten princíp, ktorý 
sme už spomínali na tom predošlom na zastupiteľstve, že všetci poslanci by 
sme mali mať otvorené dvere do všetkých komisií. O ktoré máme záujem. 
Poslanci by sa nemali doprosovať. Ak majú záujem, malo by to byť umožnené. 
Myslím si, že poslanci sme dostali dôveru od ľudí v komunálnych voľbách, aby 
sme pracovali pre toto mesto a nemalo by nám byť nijako bránené aby sme to 
vlastne mohli urobiť. To by sme chceli byť v každej komisii, takže toto by som 
možno chcel a to si predstavujem ako novozvolený poslanec. Problém je 
alebo aspekt je tu aj ten, že poslanci chcú byť informovaní ako keby z prvej 
ruky a nestojí to vlastne mesto ich účasť v komisiách nič. Z tohto pohľadu je to 
škoda. Ja som si celkovo tak predstavoval dneska to hodnotím proste naivne, 
že to bude taká celková zhoda, že budeme hľadať spoločnú dohodu diskusiu 
s nejakým okrúhlym stolom, že z toho, že každý navrhne niekoho a dôjdeme k 
nejakému spoločnému konsenzu. K tomu nedošlo. Jednoducho no okej 
nedošlo k tomu ale čo ma ešte viacej mrzí, že sme sa ani nepokúšali, že sa 
také niečo spraviť. Takže ja som v takej diskusii nabádal, ale nebol záujem. 
No a možno posledný aspekt, ktorý by som ešte chcel spomenúť je, že v tých 
komisiách. Viackrát sa uplatňovali princípy alebo sa uplatňuje princíp bodov 
pre takých našich ľudí. Takže ešte raz opakujem, nespochybňujem, nikoho,  
nemám dôvod spochybňovať, ale troška sa mi nepáči je to, že ako keby sa 
odmietajú iní odborníci, ktorí možno by tam tiež mohli byť v komisiách a sú 
odmietaní. Možno neviem z akého dôvodu nie sú z toho nášho tábora a 
neviem, či je tam obava z nejakého iného konkurenčného názoru. Takže to sú 
moje výtky a výhrady k zloženiu tých komisií. Tým princípom postupom ako sa 
to vlastne dialo, ale chcem ešte raz zopakovať, že ako keby ja veľmi beriem 
ako pozitívnu vec, že ten nový návrh prináša rôzne kompromisy. Jednoducho 
keď sa dneska rozhodujem, je to pre mňa veľmi ťažké rozhodnutie, že aký 
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postoj aký mám zahrnúť. Takže jednoducho ja som prišiel do tohto 
zastupiteľstva preto, aby som priložil ruku k dielu a pocit, že sa tu veľakrát s 
tými komisiami oháňame, nemôžeme veľa vecí schváliť a tak ďalej. 
Jednoducho potrebujeme sa posunúť dopredu. Preto ja, hoci nie úplne s 
úsmevom na tvári ja by som chcel podporiť to, aby sme tie komisie vlastne 
posunuli ďalej. Verím, že sa tá kultúra kreovania komisie ako keby posunie na 
vyššiu úroveň.  

I. Švagrovská-   Ja by som chcela reagovať na slová pána poslanca Hollého. Chcela by som 
povedať, viem že je v komunálnej politike nový, ale že voľba členov komisií je 
v kompetencii predsedu. V každej tejto komisii sú minimálne 3 poslanci. A ja si 
neviem predstaviť, pán poslanec, že by ste  boli vo všetkých komisiách pri 
vašej pracovnej vyťaženosti. Myslím si, že komunikácia medzi nami a medzi 
ostatnými poslancami bola dostatočná. Naposledy sme keď sme sa my s 
poslankyňou Bobulovou s vami chceli stretnúť, tak sme museli čakať neviem, 
koľko a mal si na nás 15 minút, lebo si išiel hrať tenis, takže vôbec si neviem 
predstaviť, že pri tvojej pracovnej vyťaženosti by si bol členom všetkých 
komisií. A ja si nemyslím, že by to malo byť správne, aby boli poslanci v 
každej komisii. Ja si myslím, že v komisii by mali byť predovšetkým odborníci. 
A v týchto komisiách odborníci sú. Sú to ľudia, ktorí majú aj v  jednotlivých 
odboroch prax , majú skúsenosti so samosprávou, čo je len prínosom pre tieto 
komisie a nemyslím si, že poslanci, keby boli v každej komisii, všetci, tak by 
boli takým prínosom. Ja si to nemyslím, ani by som nechcela ja byť v každej 
komisii určite nie, ani si myslím, že sa to nedá časovo zvládnuť. Keď máte 
nejaké zamestnanie. Myslím si, že tých stretnutí bolo dosť. Nemôžeš povedať, 
že stretnutí nebolo dosť. Ja z toho nemám pocit. Ja si myslím, že konkrétne ty 
si svoje podmienky povedal, myslím si, že všetky sú tu zohľadnené, takže 
nejaké také reči v zmysle toho, že si tu niekto ide robiť nejakú. protekciu kto tu 
bude alebo kto to tu nebude…Ja si myslím, že podmienky, ktoré si si ty 
konkrétne dal, boli splnené. 

L. Sako-  ja by som sa chcela spýtať konkrétne. Keď majú byť v každej komisii 
odborníci, tak v tej komisii výstavby, životného prostredia, urbanizmu, kto je 
konkrétne architekt alebo stavbár? 

I. Švagrovská- no architekt tam bol, ale kvôli pracovnej vyťaženosti, musel zrušiť to členstvo.. 
ale povedal, že bude nápomocný kedykoľvek aj má rozbehnutú spoluprácu 
s mestom. Pán Ing. Jurčišin bol doplnený do komisie na odporúčanie pani 
primátorky aj po spoločnej dohode, je to človek, ktorý spolupracuje s mestom, 
je to stavebný dozor, potom je tam pani Kromková, ktorá bola dlhodobo 
tajomníčka komisie, potom je tam pani Rojtková, ktorá má právnické 
vzdelanie, je zamestnaná pri stavebných úradoch a je zameraná na 
inžiniering, takže dosť veľká odborníčka, potom poslanci a potom je tu Ing 
Škvarek, p. Peťko, ktorí majú skúsenosti zo samosprávy. Takže konkrétne 
architekta tu nemáme. Chceli sme, ale sú pracovne vyťažení, že povedali, že 
tam radšej nebudú ako by tam nemali chodiť. Ale verím tomu, že keď budeme 
potrebovať nejakú radu, tak budú nápomocní. 

M. Hollý-  faktická poznámka k p. Švagrovskej, uvádzal som príklad, keby chcel nejaký 
poslanec byť vo všetkých komisiách, aby mu to nebolo bránené. Môže byť 
človek vo všelijakom rozpoložení alebo môže mať všelijaké schopnosti ja som 
vďačný za to, že keď som prejavil záujem o prácu v komisiách, tak mi to bolo 
umožnené, ale viem aj to, že nie všetci poslanci tak ako sme, že im toto bolo 
umožnení, o ten princíp mi išlo, takže v tomto slova zmysle a teda o tej 
odbornosti ja nepochybujem a budem veriť, že tá odbornosť tam bude 
dodržaná. Že to bude naozaj na prospech veci. 

I. Zima-  dávam ďalší poslanecký návrh. navrhujem, aby do komisie školstva, kultúry, 
športu, mládeže, regionálneho rozvoja a mediálnej bol pridaný Ivan zima. 

D. Vojsovičová-  otvorila diskusiu 
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M. Hollý-  Tak teraz je ten moment, o ktorom sme sa rozprávali, princíp, že áno, je to 
skúsený poslanec, ktorý má dlhoročné skúsenosti, ktorý vie byť prínosom pre 
komisiu má záujem o prácu v  komisii aby potom mal dostatok informácii. Ja 
určite odporúčam. 

D. Vojsovičová- dala hlasovať o poslaneckom návrhu zaradenie poslanca Zimu do komisie 
školstva, kultúry, výstavby 

Hlasovanie:  Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    5 poslancov (M. Hollý, I. Zima, J. Drobný,  L. Sako, E. 

Kačmarčíková)  
  proti návrhu:   3 poslanci (M. Míčka, I. Švagrovská, M. Šramková) 

zdržali sa:      4 poslanci (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková) 

D. Vojsovičová-  mne nie je ľahostajné, že komisie nepracujú, preto som vyvinula aktivitu 
a stretla som sa s pani poslankyňou Martinkovou a Švagrovskou na to, aby 
sme si vydiskutovali určité veci a komisie mohli pracovať, aby dôvody, ktoré 
som uviedla už pri prvom prerokovaní, aby tam boli, neboli, čo najmenšie, aby 
mohli pracovať. Ja si ale myslím, že ústupkov, ktoré boli kladené na mňa, je 
ich tu podstatne viac. A aj napriek tomu, že som žiadala nejaké zmeny neboli 
vôbec do vášho nového návrhu zapracované, čo ma veľmi mrzí. Vidím, že 
zostanete prekvapené alebo ste prekvapené. Jedná sa mi o komisiu školstva, 
kultúry. To si spomínam. Aj napriek tomu je to tak ďalej. Ja sa prikláňam ku 
slovám zopakujeme ešte raz pána poslanca Hollého. Je to presne spravené 
to, čo som vám aj povedala na stretnutí sú to vaši ľudia v komisiách, aj keď 
došlo, môžem povedať, áno, k doplneniu ľudí občanov našich, pretože ich tu 
máme dosť odborníkov, ale aj napriek tomu prevaha v tých vašich komisiách 
je. 

I. Švagrovská-  nie je pravda, že je pre vás v tých vašich komisiách ľuďmi  

D. Vojsovičová- komisia kde si ty, tak pán Jurčišin je doplnený naozaj na návrh môj za pána 
Ing. Veselovského, tak pani Kromková pán Jambor beriem ho ako poslanca. 

I. Švagrovská- a pani Kromková je ako s nami spojená?  

D. Vojsovičová-  beriem ju ako bývalú tajomníčku stavebnej komisie. Ja som vám povedala 
dôvod vo vašich komisiách sú ľudia, ktorí v novom funkčnom období, keď som 
prišla na post primátora, sa zobrali a odišli, nechali jednoducho rozrobené 
oddelenia nechali oddelenia bez svojich nástupcov išli za lepším a teraz nám 
idú pomáhať.  

I. Švagrovská-  ty si sa vyjadrila, že všetci odišli dohodou a nikto neodišiel v zlom 

D. Vojsovičová- odišli dohodou, ja sa pýtam, prečo odišli a teraz nám chcú pomáhať. Keď sme 
si pomohli, teraz nám idú pomáhať. Ja vyjadrujem svoj postoj to čo som vám 
predstavila, bola som pripravená spraviť nejaké ústupky aj napriek tomu, že 
som ja žiadala od vás nejaké veci, pozerám, že tie sa tak neudialo. Stále si 
myslím si, že je to presne spravená a poviem to teraz opäť opozícia proti mne 
ako primátorke v týchto komisiách ľudí, ktorí tu boli, ktorí odišli aj napriek 
tomu, že už je to trošku iné a je to doplnené. Mala som snahu, aby komisie 
naozaj začali pracovať. 

I. Švagrovská- opýtam sa na tú Ing. Kromkovú. Lebo ty stále hovoríš že to odišli, ale ona 
možno mala lepšiu pracovnú ponuku, ani si s ňou nestihla robiť. Veď odišla po 
mesiaci. 

D. Vojsovičová- Ľudia, ktorí sa rozhodli odísť, odišli. Nebudem sa vyjadrovať. 
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L. Kalász-  dal poslanecký návrh na prestávku 

D. Vojsovičová-  dala hlasovať za poslanecký návrh L. Kalásza ohľadom prestávky 

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    12 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, M. Hollý, E. 
Kačmarčíková, I. Zima, J. Drobný) 

   proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:          0 poslanci 

D. Vojsovičová- vyzvala k diskusii tohto programu  

I. Zima-   podal poslanecký návrh, aby členom komisie  výstavby bol I. Zima  

D. Vojsovičová-  dala hlasovať za poslanecký návrh I. Zimu 

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    5 poslancov  (L. Sako, M. Hollý, E. Kačmarčíková, I. Zima, 

J. Drobný) 
  proti návrhu:   4 poslancov (D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 

Švagrovská,      
zdržali sa:          3 poslanci  (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász) 

D. Vojsovičová-  poslanecký návrh neprešiel, vyzvala do ďalšej diskusie 

I. Zima-   podal poslanecký návrh, s konštatovaním, že I. Zima nie je vhodným 
kandidátom do žiadnej komisie, je síce v komisii Zboru pre občianskych 
záležitosti v zodpovednej úlohe sobášiaceho, čo zastupuje štát, návrh aby bol 
odvolaný ako sobášiaci 

K. Štinčíková- upozornil, že v zmysle rokovacieho poriadku je tento bod potrebné prerokovať 
až po doplnení programu MsZ 

J. Hutník  prečítal návrh na uznesenie- komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone 
funkcií verejných funkcionárov 

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    9 poslancov (L. Kalász, J. Bobulová, M. Jambor, M. Hollý, 

D. Martinková, M. Míčka, I. Švagrovská, I. Zima, J. Drobný) 
   proti návrhu:   0 poslanec      

zdržali sa:          3 poslanci (L. Sako, E. Kačmarčíková, M. Šramková)  

J. Hutník  prečítal návrh na uznesenie členovia ostatných komisií  

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
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  za návrh:    9 poslancov (L. Kalász, J. Bobulová, M. Jambor, M. Hollý, 
D. Martinková, M. Míčka,  I. Švagrovská, L. Sako, M. Šramková) 

   proti návrhu:   2 poslanec (J. Drobný, E. Kačmarčíková)      
zdržali sa:          1 poslanci (I. Zima) 

K22/uz.17 Zmena členov dozornej rady Bytového podniku Svit, S.r.o. 

J. Hutník- predložil dôvodovú správu, menovanie nových členov DR BP Svit, 
pozastavení uznesenia č.164/2022 zo dňa 14.12.2022 

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    9 poslancov (L. Kalász, J. Bobulová, L. Sako M. Šramková 

M. Jambor, M. Hollý, D. Martinková, M. Míčka, I. Švagrovská) 
   proti návrhu:   2 poslanec (I. Zima, E. Kačmarčíková)      

zdržali sa:          1 poslanci (J. Drobný) 

K23/uz.18  Zmena členov školských rád v meste 

J. Hutník- predložil dôvodovú správu, menovanie nových členov školských rád, po 
pozastavení uznesenia č. 165/2022 zo dňa 14.12.2022 

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    7 poslancov (L. Kalász, J. Bobulová, M. Šramková M. 

Jambor, D. Martinková, M. Míčka,  I. Švagrovská) 
   proti návrhu:   0 poslanec)      

zdržali sa:         5 poslanci (J. Drobný, I. Zima, E. Kačmarčíková, M. Hollý, L. 
Sako) 

K24/uz. 19:  Návrh na doplnenie programu Mestského zastupiteľstva mesta Svit 
o bod: Odvolanie poslanca MsZ mesta Svit z funkcie sobášiaceho 

J. Drobný-  podal návrh na doplnenie programu 

D. Vojsovičová-  dala hlasovať za doplnenie programu 

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    8 poslancov (L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. 

Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, , I. Zima, J. Drobný) 
   proti návrhu:   1 poslanec (E. Kačmarčíková)      

zdržali sa:          3 poslanci (J. Bobulová, M. Jambor, , M. Hollý) 

D. Vojsovičová- konštatovala, že bod programu hlasovaním prešiel a zároveň dala hlasovať za 
poslanecký návrh I. Zimu odvolanie z funkcie sobášiaceho  

Hlasovanie:     Prítomných   12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       0 poslanci  
  za návrh:    1 poslanec (I. Zima,) 
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  proti návrhu:   9 poslancov ( J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 
Martinková, M. Míčka, I. Švagrovská, M. Hollý, E. Kačmarčíková,   J. Drobný) 
zdržali sa:          2 poslanci (L. Sako,  M. Šramková) 

D. Vojsovičová-  poslanecký návrh nebol prijatý 

K25/uz20,21  Upozornenie hlavnej kontrolórke mesta Svit, na porušenie povinnosti     
kontrolóra 

M. Míčka-  podal návrh na doplnenie programu, na porušenie povinnosti hlavného 
kontrolóra mesta Svit 

D. Vojsovičová-  dala hlasovať za návrh o zaradenie tohto bodu programu  

Hlasovanie:     Prítomných   11 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       1 poslanec (J. Drobný) 
  za návrh:    7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
   proti návrhu:   0 poslancov      

zdržali sa:          4 poslanci (I. Zima, E. Kačmarčíková, L. Sako, M. Hollý)  

M. Míčka- Mestské zastupiteľstvo mesta Svit týmto písomne, cestou uznesenia, 
upozorňuje kontrolórku mesta Svit Ing. Drahomíru Polovkovú, na hrubé 
zanedbanie povinností hlavného kontrolóra mesta a zároveň ju taktiež 
upozorňuje, že v prípade, že sa obdobné konanie v budúcnosti bude 
opakovať, v zmysle ustanovenie § 18a ods. 9 pís. b) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (ďalej ako „Zákon 
o obecnom zriadení“) je to dôvod na jej odvolanie z pozície hlavnej kontrolórky 
mesta Svit. 

 Uvedeného konania sa hlavná kontrolórka mesta Svit dopustila dňa 
14.12.2022, kedy na zasadnutí Mestského zastupiteľstva hrubým spôsobom 
zavádzala poslancov Mestského zastupiteľstva, a to konkrétne nasledovným 
vyhlásením:...“ posledný deadline, ktorý je 16. decembra, kedy musí byť návrh 
rozpočtu schválený, ak chcete schváliť VZN-ká, ktoré predchádzajú v týchto 
bodoch pred návrhom teda rozpočtu na rok 23, potom v podstate VZN-ká 
nebudú účinné, okrem školského tuším jediná možnosť to sa môže meniť, ale 
jednoducho takisto nebude účinné od prvého prvý.... „.  

 Svojim neodborným a zavádzajúcim vystúpením, hlavná kontrolórka mesta 
Svit v rozprave pri rokovaní o poslaneckom návrhu, ktorým poslanec navrhol 
stiahnutie návrhu rozpočtu mesta Svit na roky 2023 až 2025 u rokovania 
zastupiteľstva, prezentovala informácie, ktoré hrubým spôsobom zaviedli 
poslancov, a teda, že v prípade stiahnutia rozpočtu mesta z rokovania, 
nedôjde k účinnosti následne schvaľovaných všeobecných nariadení mesta 
Svit. 

 Poslanci MsZ vo Svite upozorňujú hlavnú kontrolórku na jej povinnosti 
v zmysle §18d ods. 1 Zákona o obecnom zriadení, ktoré sú nasledovné:  

 Kontrolnou činnosťou sa rozumie kontrola zákonnosti, účinnosti, 
hospodárnosti a efektívnosti pri hospodárení a nakladaní s majetkom 
a majetkovými právami obce, ako aj  s majetkom, ktorý obec užíva podľa 
osobitných prepisov, kontrola príjmov, výdavkov a finančných operácií ovce, 
kontrola vybavovania sťažností a petícií, kontrola dodržiavania všeobecných 
záväzných  právnych predpisov vrátane nariadení obce, kontrola plnenia 
uznesení obecného zastupiteľstva , kontrola dodržiavania interných predpisov 
obce a kontrola plnenia ďalších úloh ustanovených osobitnými prepismi.   

D. Vojsovičová-  otvorila diskusiu k predloženej dôvodovej správe 
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L. Sako-  dištancuje sa od tohto návrhu a obsahu, opýtala sa, ktorých poslancov 
vyjadrenie kontrolórky zaviedlo, keďže všetko sa vysvetlilo na pôvodnom 
zastupiteľstve  

I.Švagrovská- myslím si, že všetci poslanci boli zavedení, jediná správna vec bola, keď pani 
Korenková vyhlásila, že VZN ohľadom Fantázií už visí na verejnej tabuli, na 
čo sme upozornili, a následne nám hlavná kontrolórka vysvetlila, že VZN-ká 
nemajú súvis s rozpočtom 

I. Korenková-  upresnila, že hovorila o návrhu zmluvy pre neštátne školy, podľa novely 596, 
sme povinní 15 dní pred schválením uzatvorenia zmluvy vyvesiť, čo vôbec 
nesúvisí s rozpočtom, nejednalo sa o VZN, je to podľa novej legislatívy, ktorá 
je platná od 2022 

D. Polovková-  vyjadrila sa, VZN, ak by ste ho neschválili, jednalo sa hlavne o to a je to 
nadväznosť k rozpočtu, VZN musí 15 dní visieť pred rokovaním MsZ a 15 dní 
po rokovaní, schválení , aby mohlo byť účinné od 1.1., bolo to takto myslené, 
nie to , že nemôže byť stiahnutý rozpočet. VZN ste následne schválili a potom 
došlo k stiahnutiu rozpočtu.  

E. Kačmarčíková-  nemám pocit, že ma niekto zavádzal, myslím, že ešte aj niektorí poslanci  

D.Polovková-  vyjadrím sa k povinnostiam kontrolóra, nie je mojim záujmom zavádzať 
poslancov, boli len dovysvetlené veci, ak sa neprijmú VZN  

D. Vojsovičová-  dala hlasovať za návrh poslanca M. Mičku Upozornenie hlavnej kontrolórke 
mesta Svit na hrubé porušenie povinnosti kontrolóra 

Hlasovanie:     Prítomných   11 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. 
Švagrovská, I. Zima, L. Sako) 

   Neprítomní       1 poslanec (J. Drobný)  
  za návrh:    7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 

Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
   proti návrhu:   4poslanci  (L. Sako, M. Hollý, E. Kačmarčíková, I. Zima,)     

zdržali sa:          0 poslancov 

K 26:                     Interpelácie poslancov 
 
M. Šramková  -  predložila interpeláciu ohľadom Rehabilitačného strediska – krytej plavárne vo 

Svite (reálne náklady počas zatvorenia prevádzky, reálne náklady, ak by bola 
prevádzka otvorená, krátkodobé ciele na atrakcie počas letného obdobia, 
dlhodobé ciele na zníženie nákladov – rekonštrukcia). text interpelácie je 
prílohou zápisnice  

 
D. Vojsovičová -  na interpeláciu bude písomne odpovedané  
 
L. Kalász  -  predložil interpeláciu ohľadom možností čerpania finančných prostriedkov 

z UMR Poprad-Svit-Kežmarok. V akej výške je alokácia pre mesto Svit, na čo 
sa tieto prostriedky plánujú využiť a či je mesto pripravené projektmi aby mohli 
byť tieto prostriedky včas vyčerpané  

 
D. Vojsovičová -  na interpeláciu bude písomne odpovedané  
 
D. Martinková  -  predložila interpeláciu ohľadom zmien ÚPN M Svit. Mesto má platné dve 

územno-plánovacie dokumentácie, pričom aktualizácia obsahuje v zmysle 
stavebného zákona dva procesy (obstaranie zmeny a preskúmanie ÚPN). Aký 
je aktuálny stav súčasného obstarávania zmien ÚPN a v akom najbližšom 
termíne je plánované preskúmanie ÚPN.  

 
D. Vojsovičová -  na interpeláciu bude písomne odpovedané  
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K 27:       Diskusia   
 
I. Švagrovská  -  chcela by pochváliť členov DHZ Svit za to, že dlhé roky každú zimu 

zabezpečujú prípravu a udržiavanie mestského klziska v Podskalke, že to 
robia v tichosti a bez potreby sa prezentovať na sociálnych sieťach. Chcela by 
sa im tým poďakovať za ich prácu a vyzdvihla aj prácu zamestnancov ZŠ 
Komenského, ktorí tak isto vo svojom voľnom čase zabezpečujú klzisko pre 
svojich žiakov  

 
M. Hollý  -  o príjemné a pekné prostredie okolo domova fabriky sa postarali obyvatelia 

mesta Svit už v roku 1938. Zrazu sa všade sadili stromy, kríky a kvety a 
zelené trávnaté plochy. Obyvatelia mesta Svit v roku 1938 spoločne vysadili 
2600 kusov zelene. Od tohto obdobia sa „červená kolónia“ začala volať 
„záhradná kolónia“. Snahou OZ Naturalista je, aby mesto Svit bolo opäť 
mestom v záhradách, zelenšie a príjemnejšie pre život. V skrášľovaní ulíc 
nám môžu pomôcť aktívni obyvatelia mesta Svit, a to vytvorením 
predzáhradky na pozemku mesta pri svojom bytovom/rodinnom dome, na čo 
bude z rozpočtu mesta vyčlenených 5000 eur  

 
I. Švagrovská  -  v minulosti sa takáto výsadba na mestskom pozemku riešila najskôr 

prenájmom pozemku 
 
M. Hollý  -  je to zjednodušenie procesu, nie je potrebný nájom, je to starostlivosť 

o pozemok mesta  
 
D. Vojsovičová -  majetok ostane mesta bude to iniciatíva občanov a financovanie je 

zabezpečené z prostriedkov z výrubov stromov  
 
I. Švagrovská  -  kritizovala stav mesta po roztopení snehu sa objavilo množstvo psích 

exkrementov a vyzvala občanov nebáť sa ohlásiť nezodpovedných majiteľov 
psov  

 
L. Kalász  -  ako predseda komisie uviedol, že zistil, že mesto nedisponuje potrebnými 

a povinnými dokumentmi v oblasti športu a kultúry – Koncepciu rozvoja športu 
mesta Svit, Koncepciu rozvoja kultúry mesta Svit, pričom vypracovanie 
koncepcie rozvoja športu ukladá zákon o športe. Spoločne v rámci komisie by 
sa v tomto mesto malo posunúť  

 
D. Martinková  -  uviedla, že v mestských novinách nebola vedená pozornosť druhému 

zasadnutiu, hoci v prvom zasadnutí sa venovalo viac priestoru. Nebolo 
uvedené, kvôli čomu bol tento rozpočet stiahnutý, bolo len konštatované, že 
sa rozpočet schválil  

 
M. Jambor  -  kedy sa začne so stavebnými prácami na rekonštrukcii MŠ vo Svite? Či vieme 

dať obyvateľom z blízkosti MŠ (ulička z Mierovej ulice k MŠ) nejaké 
informácie o obmedzeniach, ktoré budú musieť strpieť a či tou uličkou budú 
chodiť aj ťažké mechanizmy?  

 
D. Vojsovičová -  komunikácia s obyvateľmi a aj s rodičmi detí navštevujúcich túto MŠ je 

pripravená  
 
I. Zima  -  v júni 2022 na základe kritérií podľa Štatútu mesta rozhodovalo o udelení ceny 

mesta ako najvyššej v hierarchii ocenení. Mne bola udelená táto cena za 
organizovanie športových podujatí v meste, za propagáciu mesta Svit a jeho 
okolia nielen na Slovensku ale aj v zahraničí a za dlhoročnú prácu poslanca 
v prospech občanov mesta. S návrhom komisie sa stotožnila aj mestská rada 
a návrh schválilo 11 poslancov. Z týchto 11 poslancov štyria neboli ochotní I. 
Zimu zaradiť do žiadnej komisie. Čo sa stalo? Je iný Ivan Zima zo septembra 
2022 a dnes? Poznám odpoveď ale nebudem ju uvádzať. Je to ale veľmi 
smutné, čo sa v tomto zastupiteľstve deje.   

 
p. Dudek  -  poukázal na zlý až dezolátny stav mosta cez rieku Poprad na ul. P. 

Jilemnického. V minulosti mu bola zaslaná odpoveď, že sa pravidelne 
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vykonávajú statikom merania. Most je pri tom ničený ťažkými autami, dokonca 
je odtrhnuté zábradlie v jednej jeho časti.   

 
D. Vojsovičová -  tieto pravidelné merania a stav mosta preverím na investičnom oddelení  
 
Ing. Knotek  -  zaujímal sa, čo mesto ďalej plánuje s plavárňou, pretože je to energeticky 

náročná budova. Uviedol, že má vedomosť o výzvach na rekonštrukcie 
a zníženie energetickej náročnosti takýchto budov   

 
D. Vojsovičová -  máte konkrétnu výzvu? Lebo podľa dostupných informácií nie je možné 

rekonštruovať túto plaváreň ani z finančných prostriedkov UMR Poprad-Svit-
Kežmarok. Výzvy na plavárne nie sú, pretože je to biznis prevádzka.  

 
Ing. Knotek  -  znížiť energetickú náročnosť sa však bez pomoci štátu nedá 
 
I. Zima -  predniesol sťažnosť občianky mesta na zlý stav chodníkov v časti pri bytovom 

dome Mladosť, pričom nie všetky pozemky sú vo vlastníctve mesta. Nevieme 
sa dohodnúť, že sa mesto bude o pozemky starať za nejakých podmienok?  

 
p. Mlynár -  poukázal na zlý stav kanalizácie na Mierovej ulici (križovatka s ul. 

Komenského) po dažďoch tam stojí voda a vniká do súkromných bytov. Voda 
vteká aj z ulíc Kpt. Nálepku po ul. Komenského. Pri Kopčeku za urobil zataras 
a voda nemá kam ísť. Riešením je vybudovať kanalizáciu na Mierovej ulici. 
Voda bude vtekať do tejto kanalizácie a nebude pokračovať po ul. 
Komenského  

 
D. Vojsovičová -  pozrieme na to s investičným oddelením za prítomnosti vodární 
 
p. Mlynár -  ďalej požiadal o prehodnotenie súčasného stavu jednosmernej cesty na ul. 

Komenského a obojsmernej na ul. Ivana Krasku, ktorá nemá ani chodník pre 
peších. Proti tomu bola podaná aj petícia za minulého vedenia ale neúspešne. 
Ďalej požiadal aby detský autobus nezachádzal až na ul. Komenského ale 
aby zastal pri plote na ul. Mierovej, dete sa aj takto dostanú bezpečne do 
školy, a autobus neblokuje premávku 

 
 
K 28:                  Záver 
 
Poznámky:             Súčasťou zápisu z rokovania 3. MsZ je prílohová časť: 
 
                           -   k bodom programu: 3,5,10, 12, 13,14,15,16,17, 
                          -  prezenčná listina 
                         -  uznesenie 
                         -  výpisy z uznesení 
 
 
 
             Ing. Dáša Vojsovičová                                                                         Ing. Ján Hutník 
             primátorka mesta Svit                                                                               prednosta      
 
 
 
 
Overovatelia:      1.   J. Bobulová 
 

   2.   M. Jambor 
 
 
 
 
 
Zapísala: 03.03.2023    Zuzana Dobránszka 
  


